

ဗုဒ္ဓအလိုကျ အဆုံးအမတော်

သဗ္ဗပါပသာ အကရထံ - မကောင်းတာ(အကုသိုလ်)ဟူသမျှ ဘာမျှမလုပ်ပါနှင့်။
 ကုသလသာ ဥပသမ္ပဒါ - ကောင်းတာ(ကုသိုလ်)မှန်သမျှ အားလုံးပြုလုပ်ပါ။
 သတ္တိတ္ထ ပရိယောဒပနံ - မိမိစိတ်ကို မိမိနိုင်အောင်ထိန်းပါ။
 (မကောင်းတာ မလုပ်ဖြစ်အောင် စိတ်ကိုထိန်းပါ)
 ဇေတံ ဗုဒ္ဓါနံ သာသနံ - ဤသုံးမျိုးသည် ဗုဒ္ဓ၏အလိုတော်ကျ အဆုံးအမတည်း။
 (ဓမ္မပဒ)

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ကျင်းပ ကော်မတီ(၃)ရပ်ပွဲစည်းရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်သို့တင်ပြ

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၆

တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ၊ တောင်သူလယ်သမားရေးရာကော်မတီနှင့် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ(၃)ရပ် ပွဲစည်း

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၇

ပါဒခြေတော်ရာနှစ်ဆူကိန်းဝပ်ရာ မင်းဘူးက မန်းရွှေစက်တော်

မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ ပါဒခြေတော်ရာအစစ်နှစ်ဆူ တည်ရှိသည့် ရွှေစက်တော်ဘုရားမှာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ်အတွင်းတွင်ပါဝင်ကာ အနောက်ရိုးမ၏ အရှေ့ဖျားဆုံးတောင်စွယ်များပေါ်တွင် ကိန်းဝပ်တည်ရှိနေ သည်။ မန်းချောင်းရေအလျဉ်က မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ အောက်ခြေတော်ရာအဆူသို့ ကျေပိုင်ကာ စီးဆင်းလျက် ဦးခိုက်နေသကဲ့သို့ တည်ရှိနေခြင်းကြောင့် မန်းရွှေစက်တော် ရာဟု တင်စားခေါ်ဝေါ်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

မန်းရွှေစက်တော်ရာဘုရားသို့ ဦးခိုက်ရန် တစ်နယ် တစ်ကျေးမှ လာရောက်ကြသူများသည် မကွေးမြို့မှတစ်ဆင့် သွားရောက်လေ့ရှိကြသည်။ မကွေးမြို့မှ ဧရာဝတီတံတား (မကွေး)ကိုဖြတ်ကာ မင်းဘူးမြို့သို့ ရောက်ရှိသည်။ ထို့နောက် မင်းဘူး-အမ်းကားလမ်းအတိုင်း ၁၅ မိုင်ခန့် အကွာတွင် လေးပင်ကျေးရွာသို့ ရောက်မည်ဖြစ်ကာ ငမဲမြို့နယ်နှင့် ရွှေစက်တော်သို့ သွားရာလမ်းခွဲနေရာလည်း ဖြစ်သည်။ ဧရာဝတီမြစ် အနောက်ဘက်ကမ်းမြို့မှ လာရောက်ကြသော ဘုရားဖူးခရီးသွားများမှာ ပုသိမ်- မုံရွာလမ်းမကြီးအတိုင်း မန်းရွှေစက်တော်ရာသို့ ဖူးမြော် လေ့ရှိကြသည်။

ရွှေစက်တော်ရာဘုရားပွဲတော်ကြီးကို နှစ်စဉ် တပို့တွဲလဆန်း ၅ ရက်နေ့မှ စတင်ဖွင့်လှစ်လေ့ရှိကြပြီး (မြန်မာနှစ်ဆန်း ၁ ရက်နေ့)အထိ ကျင်းပလေ့ရှိ သည်။ မန်းရွှေစက်တော်ရာဘုရားပွဲတော်ဖွင့်ပွဲနေ့တွင် အောက်ခြေတော်ရာကို စတင်ဖွင့်လှစ်အပူဇော်ခံလေ့ ရှိကာ

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ သို့



ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ ပဋိပက္ခဒဏ်ခံစားခဲ့ရသူများအား အမေရိကန်က ဒေါ်လာ ငါးသန်းထောက်ပံ့မည်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးအေဂျင်စီသည် မြန်မာနိုင်ငံအနောက်ပိုင်း ရခိုင် ပြည်နယ်ရှိ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများ၊ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများနှင့် ပဋိပက္ခဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့်ပြည်သူများအား စောစီးစွာပြန်လည် ထူထောင်နိုင်စွမ်းရှိရန်နှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအထောက်

အကူဖြစ်စေမည့် အထောက်အပံ့အဖြစ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ငါးသန်း ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင်ထုတ်ပြန်သည့် အမေရိကန်သံရုံး၏ သတင်းထုတ်ပြန် ချက်အရ သိရသည်။

ထိုသို့ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြင့် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ အိမ်ထောင်စု ၉၀၀၀ ခန့် (သို့မဟုတ်) အိမ်ထောင်စုစု ၄၅၀၀၀ ခန့်တို့သည်

အခြေခံဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ၊ ဈေးများ၊ အခြေခံအဆောက် အအုံများနှင့် စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်ရရှိမည် ဖြစ်ကြောင်းလည်း ယင်းသတင်းထုတ်ပြန်ချက်က ဖော်ပြသည်။

အမေရိကန်သံရုံးသည် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ လူမှုအသိုက်အဝန်း အားလုံး၏ ဘဝရပ်တည်မှုတိုးမြှင့်လာစေရန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများနှင့်

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၅ သို့

ထူးခြားသည့် ညအပူချိန်များ

ပင်လောင်း	၅ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
လွိုင်လင်	၆ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
နမ့်စန်	၈ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ဟံဟိုး	၈ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်
ပြင်ဦးလွင်	၈ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်

အထွေထွေနှင့် လုပ်ငန်းခွင်သုံး စာအိပ်အမျိုးမျိုး ကိုထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိပေးနေပါပြီ။

APOLO®

Envelope

အထွေထွေနှင့် လုပ်ငန်းခွင် အသုံးပြု စာအိပ်အမျိုးမျိုး (မရာင်)

Office : 01 684292, 684405-08 Show Room (1) : 01 382789, 09 73228162 Show Room (2) : 01 250425, 242469

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၁၉-၂-၂၀၁၆၊ သောကြာနေ့

အပေါက်ဟထေးကြပါစို့

သက်ရှိလူသတ္တဝါတို့ ရှင်သန်ရပ်တည်နေထိုင်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဤကမ္ဘာကြီးသည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ် သန်း ၄၅၀၀ ကျော်ကတည်းက စကြဝဠာအတွင်း နေမိသားစုအဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ဖြစ်တည်လာခဲ့ပါသည်။ နေကြောင့်သာလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ကမ္ဘာကြီး ဖြစ်ပျက်ပြောင်းလဲရပ်တည်နိုင်မှု အစဉ်ရှိနေပါသည်။

ရေရှည်အသက်ရှင်သန်ရပ်တည်နိုင်မည်မဟုတ်ချေ။ လူသားများအတွက် လုံခြုံရေးလေထုအလွှာဖြင့် ရပ်တည်ခဲ့သောကမ္ဘာကြီးတွင် ယခုအခါ ထိုအလွှာထုမှာ ပေါက်ပြဲ၍နေချေပြီ။ လူတို့အသုံးပြုသော ဓာတုဓာတ်ပစ္စည်းများကြောင့် လွန်ခဲ့သည့်ဆယ်စုနှစ်များမှစတင်၍ အပေါက်ရာထင်ခဲ့သည်။ ယခုအခါ အပေါက်ကြီးတစ်စတစ်စကြီးမားလာပြီး ထိုအပေါက်မှ တိုက်ရိုက်ဝင်ရောက်လာသော နေမှ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်များ လူတို့နေထိုင်ရာသို့ ကျဆင်းမှုများလာပြီဟု ပညာရှင်တို့ကဆိုကြသည်။

တရုတ်နိုင်ငံ ယူနန်ပြည်နယ်လင်ချွန်မြို့တော်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့မှ လောက်ကိုင်၊ ကွမ်းလုံနှင့် လားရှိုးမြို့တို့တွင် အလှူငွေနှင့်အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများလာရောက်လှူဒါန်း

လားရှိုး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ မြန်မာနိုင်ငံသို့ အလည်အပတ်ရောက်ရှိနေသော တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ယူနန်ပြည်နယ် လင်ချွန်မြို့တော်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့မှ ဒုတိယမြို့တော်ဝန် အမြဲတမ်းကော်မတီဝင် Mr.Li Huasong ခေါင်းဆောင်သည့်အဖွဲ့ဝင် ကိုးဦးသည် Asiaworld Foundation ၏ ကူညီမှုဖြင့် လောက်ကိုင်မြို့၊ ကိုးကန့်ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့မှူးသို့ သွားရောက်ကာ ဆိုနီကင်မရာ သုံးလုံး၊ နီကွန်ကင်မရာ ငါးလုံး၊ စားပွဲတင်ကွန်ပျူတာ ၁၀စုံ၊ 2 in 1 မိတ္တူကူးစက် တစ်လုံးနှင့် ပရင်တာတစ်စုံတို့ကို လှူဒါန်းပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။

ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်တွင် ရောက်ရှိပြီး လားရှိုးမြို့ ပြည်နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးအတွက် ခွဲစိတ်ခန်းသုံးမီး ငါးစုံ၊ 25/30 KVA ထရန်စဖော်မာ တစ်လုံး၊ ကလေးခုတင် နှစ်စုံ၊ ကလေးဓာတ်ကင်စက် နှစ်စုံ၊ အောက်ဆီလျင်ထုတ်စက် ၁၀ စုံနှင့် အလှူငွေ ယွမ် ၂၀၀၀၀၀ တို့ကို လှူဒါန်းပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် လားရှိုးမြို့ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ သွားရောက်ပြီး လက်ဝဲတော့ကွန်ပျူတာ ခြောက်လုံး၊ ကာလာပရင်တာ နှစ်လုံး၊ ESPON1390 ပရင်တာ တစ်လုံး၊ ပရင်တာ သုံးလုံး၊ မိတ္တူကူးစက် သုံးလုံး၊ နီကွန်ကင်မရာ ငါးလုံး၊ စားပွဲတင်ကွန်ပျူတာ ခြောက်လုံးနှင့် ဆောင်းဘောက်မိုက်ခရိုဖုန်း တစ်စုံတို့ကို ပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါတရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ယူနန်ပြည်နယ်လင်ချွန်မြို့တော်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့မှ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ကူညီလှူဒါန်းမှုအစီအစဉ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရန် အေးရှားဝေါလ်ဖောင်ဒေးရှင်းအဖွဲ့မှ တာဝန်ယူကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သီပေါကိုလတ်)



ပိုလီယို ကာကွယ်ဆေး တိုက်ကျွေးမည်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈။ ။ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်တွင် အမျိုးသားကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေ့ အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးမှူး ဒေါက်တာဒေါ်အေးအေးမိုးက ကလေးငယ်များ မသန်မစွမ်းဖြစ်ခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်ရန် မွေးကင်းစမှ အသက်ငါးနှစ်အရွယ် ကလေးငယ်တိုင်း ပိုလီယိုကာကွယ်ဆေးကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ တိုက်ကျွေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ (မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် သံဃနာယကရုံး တည်ရာ မေ့ရတိကျောင်းတိုက်တွင် သံဃာ့အဖွဲ့အစည်းအဆင့်ဆင့် ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းအနားယူခြင်း၊ အစားထိုးရွေးချယ်ခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ အနားယူခြင်းနှင့် အစားထိုးရွေးချယ်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ကြီးကြပ်

ထိခိုက်မှုတွင် အရေပြားကင်ဆာ၊ ရောဂါဘယ ခုခံအားကျဆင်းမှု၊ မျက်စိတိမ်စွဲခြင်းတို့ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။ အမှန်တကယ်တွင် သုံးမီလီမီတာခန့်သာအထူရှိသည့် အိုဇုန်းလွှာပါးလေးမှာ လူတို့အသုံးပြုသည့် ဓာတုဓာတ်ပစ္စည်းတို့ကြောင့်ပျက်စီးသွားခြင်းဖြစ်ရာ ပြန်လည်ဖာထေးဖို့ကြိုးပမ်းကြရမည်ဖြစ်သည်။ လူသားများနေစဉ်အသုံးပြုကြသည့် နေအိမ်နှင့်ယာဉ်များမှ လေအေးပေးစက်များ၊ ရေခဲသေတ္တာများမှ အဓိကထွက်သည့် ကလိုရင်းနှင့် ဘရိုမင်း ပါဝင်သည့် ဓာတ်ငွေ့များသည် ကမ္ဘာ့လေထုအပေါ် လွှာအပိုင်းသို့ရောက်ရှိသောအခါ ဓာတ်ပြောင်းလဲမှုဖြစ်ကာ အိုဇုန်းလွှာပျက်စီးလာခြင်းဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာမြေပြင်အထက်တွင်ရှိသည့် အိုဇုန်းလွှာအခွန်ရှည်စွာ ဆက်လက်တည်ရှိနေစေရေးအတွက် ကမ္ဘာ့လူသားများအားလုံး ပိုင်းဝန်းထိန်းသိမ်းရေးသည် အလွန်အရေးကြီးနေပြီဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းခြင်းမရှိဘဲ ထိုအတိုင်း လူတို့အသုံးပြုနေမည်ဆိုပါက ထိုထက်မက ပျက်စီးပြီး ကမ္ဘာကြီးနှင့်တကွ လူသားအားလုံးကို အန္တရာယ်ပေးနိုင်သည့် ခြိမ်းခြောက်မှုကြီးဖြစ်လာနိုင်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အိုဇုန်းလွှာကိုထိခိုက်စေနိုင်သည့် လူတို့မဖြစ်မနေ အသုံးပြုနေသော ရေခဲသေတ္တာ၊ လေးအေးပေးစက် စသည့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများကို လျှော့ချသုံးစွဲသွားရန်လိုအပ်ပြီး အိုဇုန်းလွှာကို ထိခိုက်မှုနည်းသော နည်းပညာများ အစားထိုးပြောင်းလဲသုံးစွဲနိုင်ရန် ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းအားထုတ်ကြခြင်းဖြင့် ကမ္ဘာကြီး၏အမိုးပေါက်ကို ဖာထေးကြရန် တိုက်တွန်းချင်ပါသည်။ ။

စာအုပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ် (၁၀)ရပ်ကွက်ရှိ ဇေယျာမွန်ကိုယ်အားကိုယ်ကုံးစာကြည့်တိုက်တို့ ပူးပေါင်းပြီး ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါ စာကြည့်တိုက်တွင် စာအုပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်စိက စာအုပ်လှူဒါန်းခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး စာကြည့်တိုက်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ(၁၀)ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြင့်ဆန်းက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည် ပြောကြားခဲ့သည်။ မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)

သံဃာ့အဖွဲ့ အစည်းအဆင့်ဆင့် အစားထိုးရွေးချယ် ရှေးဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော်အဖြစ် တောင်ဒဂုံမြို့နယ် နိကာယ်စာသင်တိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တနရိန္ဒာ အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော်အဖြစ် တာမွေမြို့နယ် ဘုံဘေကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တဇနိတာ အဖွဲ့ဝင် ဆရာတော်အဖြစ် တာမွေမြို့နယ် သာသနာ့မာန်အောင်ကျောင်းတိုက်မှ ဘဒ္ဒန္တဇောတိကတို့က ကြီးကြပ်ဆောင်ရွက်ကာ ခရိုင်သာသနာရေးမှူး ဦးအောင်မင်းဇော်၊ မြို့နယ် သာသနာရေးမှူး ဦးခင်မောင်ညွန့်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ ရပ်ကွက် ၂၀ မှ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဂေါပကအဖွဲ့တို့က မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် သံဃနာယကအဖွဲ့ ခုနစ်ပါးတို့အား ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ကျော်စိုးမိုး)



ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် (ရွှေဈေး)		ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈	
ရန်ကုန် (ရွှေဈေး) ၇၉၃၀၀၀ - ၇၉၃၀၀၀		မန္တလေး (ရွှေဈေး) ၇၉၂၅၀၀ - ၇၉၂၅၀၀	
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း			
	ရန်ကုန်	မန္တလေး	
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ ၄၆၀/၄၈၀ ကျပ်	၅၁၀/၅၃၀ ကျပ်	
(ခ) အောက်တိုန်း 95	တစ်လီတာ ၆၃၀/၆၆၀ ကျပ်	၇၀၀/၇၂၀ ကျပ်	
(ဂ) အောက်တိုန်း 92	တစ်လီတာ ၅၂၀/၅၅၀ ကျပ်	၅၉၀/၆၀၀ ကျပ်	
(ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	တစ်လီတာ ၅၁၀/၅၂၀ ကျပ်	၅၆၀/၅၈၀ ကျပ်	
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး			
ဒီဇယ် တစ်လီတာ	၃၉၀ ကျပ်	အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ	၄၂၅ ကျပ်
အောက်တိုန်း 92 တစ်လီတာ	၄၃၀ ကျပ်	အောက်တိုန်း 92 တစ်လီတာ	၄၃၀ ကျပ်
နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း			
(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ - ၁၂၃၄.၀	(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး - ၁၈.၀၅၁
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို - ၁၃၇၃.၃	(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း - ၁၀၈.၂.၀
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ် - ၁၈၉.၀၂	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ် - ၁၀၀.၈၁
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ် - ၃၄.၆၅၃	(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ - ၈၈၁.၄၉
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ် - ၂၉၅.၀၆	(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ - ၈၇၈.၄၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

ပြည်တွင်းရေးရာ

အမျိုးသားကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေးများ (ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၀၁၆) ပဟိုအဆင့်ဖွင့်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
ပြည်ထောင်စုအစိုးရအနေဖြင့် ပြည်သူများ၏မျှော်မှန်းသက်တမ်း တိုးမြှင့်လာရေးအတွက် တစ်နှစ်အောက်ကလေးသေနှုန်း၊ (၅)နှစ်အောက်ကလေးသေနှုန်း၊ လျော့ချရေးအတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်း လုပ်ငန်းများတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးရှိ ကလေးငယ်များအား ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံတိုက်ကျွေးခြင်းဖြင့် ကူးစက်ရောဂါကိုးမျိုးမှ ကင်းဝေးစေရန်အတွက် ၂၀၁၂ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကုန်အထိ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး အစီအစဉ်တွင် ကာကွယ်ဆေးအသစ်လေးမျိုးပိုမို ထည့်သွင်းထိုးနှံခဲ့ကြောင်း ယနေ့နံနက်၈နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပသော အမျိုးသားကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေးများ (ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၀၁၆) ပဟိုအဆင့်ဖွင့်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင်က ပြောကြားသည်။



၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအထိ ဒေသအလိုက် ကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေးများကို ခြောက်ကြိမ်၊ အမျိုးသားကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေးများကို ၁၁ ကြိမ်နှင့် အိမ်တိုင်ရာရောက်ကောက်သင်းကောက်ကာကွယ်ဆေးတိုက်လုပ်ငန်း ၁၂ ကြိမ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း။

ကမ္ဘာကျန်းမာရေးအဖွဲ့မှ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် အရှေ့တောင်အာရှ ၁၁ နိုင်ငံအား ပိုလီယိုကင်းစင်သောနိုင်ငံအဖြစ် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ်လတွင် ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်ရာ နည်းဗျူဟာအရ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းတွင် Trivalent OPV မှ ပိုးအမျိုးအစား(၂)မပါဝင်သော Bivalent OPV သို့ ပြောင်းလဲသုံးစွဲပြီး Trivalent OPV များအားလုံးကို ဖျက်ဆီးခြင်းပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည့် အတွက် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပိုလီယိုရောဂါကာကွယ်ဆေးလွှမ်းခြုံမှု အားနည်းသောနေရာဒေသများ ဖော်ထုတ်၍

အစုလိုက် ကာကွယ်ဆေးတိုက်လုပ်ငန်းကို ရောဂါကူးစက်ပျံ့နှံ့နိုင်ခြေရှိသော မြို့နယ် ၁၇၁ မြို့နယ်တွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း အသက်(၅)နှစ်အောက် ကလေး ၂၃၁၄၅ ငှက်ခွေကို ဒေသအလိုက် အမျိုးသားကာကွယ်ဆေးတိုက်နှေးများဖြင့်တိုက်ကျွေးခဲ့ရာ လွှမ်းခြုံမှု ၉၉ ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်းရရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည့်ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများအား ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

တိုက်နှေးများကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သဖြင့် နီးနွယ်သောဌာနဆိုင်ရာများနှင့် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများမှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်တိုက်တွန်းပါကြောင်း၊ ပြည်သူလူထုက tOPV ကာကွယ်ဆေးများသည် မိမိတို့၏ ရင်သွေးငယ်များအတွက် နောက်ဆုံးအခွင့်အရေးတစ်ရပ် ဖြစ်သည်ဟု ခံယူပြီး ကလေးတစ်ဦးမျှမကုန် ရာနှုန်းပြည့်ကာကွယ်ဆေးတိုက်ကျွေးနိုင်ရေး ပိုင်းဝန်းဆောင်ရွက်သွားရန်တိုက်တွန်းပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ပိုလီယိုအကြောသေရောဂါ လုံးဝပပျောက်ရေးကို ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအနေဖြင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် နည်းဗျူဟာများဖြစ်သော လတ်တလောပျော့ခွေ အကြောသေရောဂါစောင့်ကြပ် ကြည့်ရှုခြင်းလုပ်ငန်း၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုး ဆေးတိုက်လုပ်ငန်း အားပြည့်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အပိုဆောင်း ကာကွယ်ဆေးတိုက်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ကို ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှစတင်၍ အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၁၉၉၆ ခုနှစ်မှ

□ (၇၁)နှစ်မြောက်မှ
နှစ်စဉ် တံတားကျိုးကျ ပျက်စီးမှုများရှိခဲ့၍ ပြင်ဆင်ခဲ့ရကာ ငွေကြေးကုန်ကျမှုများစွာရှိခဲ့ပြီး ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ပုလောကုန်း-ဝတ်တိုး တံတားအရှည်ပေ ၂၄၀ တန်ဖိုးကျပ်သန်းပေါင်း ၅၄၀ ဖြင့် ပုလောမြို့နယ်သို့ လည်းကောင်း၊ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ပုလောကုန်း-တစ်မိုင်တောင် တံတားအရှည်ပေ ၂၄၀ တန်ဖိုးကျပ်သန်းပေါင်း ၅၁၄ သန်းဖြင့် ပုလောကုန်းကျေးရွာမှ မြိတ် - ပုလော - ထားဝယ် ကားလမ်းမကြီးပေါ်သို့ လည်းကောင်း အချိန်အနည်းငယ်အတွင်း ရောက်ရှိနိုင်ရေး တည်ဆောက်ပေးခဲ့သော နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီးနှင့်တကွ တာဝန်ရှိသူများကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းကို ကျေးရွာနေပြည်သူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါတံတားကို ၁၈-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ၁၈-၂-၂၀၁၆ ရက်တွင် ပြီးစီးသည်။ တံတားအရှည်ပေ ၂၄၀၊ အကျယ် ၁၄ ပေ၊ အမြင့်ပေ ၂၀ ၊ ဘိုးပိုင်သံမဏိရက်မသံကူကွန်ကရစ်တံတားဖြစ်ကာ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး ရန်ပုံငွေမှ ကျပ်သန်းပေါင်း ၅၄၀ ကုန်ကျခံကာ DEVELOPMENT STEPS LIMITED-D တို့က တာဝန်ယူတည်ဆောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)**

● ကျောပိုးမှ
ထပ်မံတိုးချဲ့ပြေးဆွဲမည် ဖြစ်သည်။ အလားတူ ATR လေယာဉ်များဖြင့် လည်း ပြည်တွင်း ပြည်ပခရီးစဉ်များတွင် အားဖြည့်ပြေးဆွဲလျက်ရှိသည်။ ယခု Boeing 737-800NG လေယာဉ်သစ်တစ်စင်း ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ယမန်နေ့ရောက်ရှိလာခဲ့ကာ ထပ်မံတိုးချဲ့ပြေးဆွဲသွားမည့် ခရီးစဉ်များနှင့် လက်ရှိပြေးဆွဲနေသော ခရီးစဉ်များတွင် အားဖြည့်ပြေးဆွဲသွားမည်ဟု သိရသည်။

အမှတ် XY-ALF သည် မျိုးဆက်သစ် Boeing 737-800NG အမျိုးအစား လေယာဉ်ခြောက်စင်းနှင့် Boeing 737-800 Max လေယာဉ်အမျိုးအစား လေးစင်းထပ် Boeing 737-800NG (New Generation) တတိယတစ်စင်းဖြစ်ပြီး နိုင်ငံပိုင် မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း၏ အမှတ်တံဆိပ်ကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ကမ္ဘာ့လေကြောင်းဈေးကွက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ဘက်အဖွဲ့ဝင်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဘိုးရင်းလေယာဉ်သစ်များ ငှားရမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

○ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ
ရင်းနှီးစွာလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူများ၊ ရွှေ့ပြောင်းလုပ်သားများနှင့် ပဋိပက္ခဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့် ပြည်သူများအားလုံးအတွက် ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ကာ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၊ အခြေခံအဆောက်အအုံများ တိုးပွားလာခြင်းနှင့် စီးပွားရေးအခွင့်အလမ်းနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဖန်တီးပေးနိုင်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် တောင်းဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရသည်။

ထို့ပြင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအေဂျင်စီသည် မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူများ၏ စီးပွားရေးအလားအလာများ အမှန်တကယ်ပြည့်ဝလာစေရေး ထောက်ပံ့မှုများပြုလုပ်သွားရန် အခြားသောပြည်တွင်းပြည်ပအလှူရှင်အေဂျင်စီများနှင့်လည်း ရင်းနှီးစွာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်သံရုံးက ထုတ်ပြန်သော သတင်းထုတ်ပြန်ချက်က ဖော်ပြသည်။ **(နိုင်လင်းကြည်)**



● မန်းရွှေစက်တော်မှ
နှစ်ဆန်းတစ်ရက်နေ့တွင် အောက်ခြေတော်ရာအဆုကို ပြန်လည်ပိတ်လှေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့ကြောင့် မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ ပါဒခြေတော်ရာ နှစ်ဆူရှိသည့်အနက် အောက်ခြေတော်ရာအဆုကို မန်းရွှေစက်တော်ပွဲတော်ကာလ အချိန်ကျရောက်မှသာ ဖွင့်လှစ်အပူဇော်ခံလှေ့ရှိသည့်အတွက် ရွှေစက်တော်ဘုရားဖွင့်ပွဲဆိုသည်မှာ အောက်ခြေတော်ရာ အဆုကို ဖွင့်လှစ်သည့်ပွဲဟု ဒေသခံများပြောပြချက်အရ သိရသည်။

မန်းရွှေစက်တော်ခြေတော်ရာဘုရားပွဲမှာလည်း တစ်နှစ်ထက် တစ်နှစ်စည်ကားသထက် စည်ကားလာကြောင်း ဘုရားပွဲတွင် နှစ်စဉ်လာရောက်၍ ဈေးရောင်းသူများထပ်မံလည်း သိရသည်။ ရှေးရိုးရာအစဉ်အလာတစ်ရပ်အနေဖြင့် နှစ်စဉ်တပေါင်းလပြည့်နေ့ရက်မျိုးတွင် မန်းရွှေစက်တော်တစ်ပိုက်ရှိ ကျေးရွာများမှ ရွာသူရွာသားများက ၎င်းတို့၏ လှည်းများနှင့် မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ ခြေတော်ရာနှစ်ဆူကို လာရောက်ဖူးမြော်လေ့ရှိကြကြောင်းကိုလည်း ဒေသခံများဆီမှတစ်ဆင့် ကြားသိခဲ့ရသည်။

မန်းရွှေစက်တော်ပွဲကာလတွင် ဘုရားဖူးခရီးသွားများအနေဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် ရှားပါးစာရင်းဝင်ဖြစ်နေပြီဖြစ်သော ရွှေသမင်နှင့် ကြယ်လိပ်များကိုလည်း လေ့လာကြည့်ရှုနိုင်စေရန် ၂၀၁၃ခုနှစ်မှ စတင်ကာ သဘာဝထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဥယျာဉ်တစ်ခုကိုလည်း အနီးတွင် ဖွင့်လှစ်ပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် နိုင်ငံခြားသားခရီးသွားဧည့်သည်များကို ပိုမိုဆွဲဆောင်နိုင်စေရန်အတွက် ထိုဘေးမဲ့တောနယ်မြေနှင့် ဆက်စပ်နေသော တောတောင်ကြောများပေါ်တွင် နေထိုင်ကြသည့် ကျေးငှက်များဖြင့် ဘေးမဲ့တောကို ပိုမိုဆွဲဆောင်နိုင်စေရန် ကြိုးပမ်းထားသည်။ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ဘုရားဖူးခရီးသွားဧည့်သည်များ စည်ကားလာသည့်အလျောက် ဈေးဆိုင်များ၊ တည်ခိုခန်းနေဆောင်များလည်း တိုးပွားလာလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိခဲ့သည်။

ရွှေစက်တော်လာ ဘုရားဖူးဧည့်သည်များက ဒေသထွက်ပစ္စည်းများရောင်းချသော ဈေးဆိုင်များဆီမှ အပြန်လက်ဆောင်ပစ္စည်းများကို အမှတ်တရဝယ်ယူကြလေ့ရှိကြသည့်အတွက် တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် ဈေးတန်းမှာလည်း စည်ကားတိုးပွားလာနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ နှစ်စဉ် ပုံမှန်အားဖြင့် ဘုရားဖူးခရီးသွားများ ပိုမိုများပြားစွာ လာရောက်ဖူးမြော်လေ့ရှိသည်မှာ မတ်လတွင်ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတန်းတင်စာမေးပွဲပြီးစီးချိန်နှင့်တကွသို့လင်စာမေးပွဲများ ပြီးချိန်တွင် မိသားစုလိုက်သီးသန့်သော်လည်းကောင်း၊ သူငယ်ချင်းအပေါင်းအသင်းများဖြင့်သော်လည်းကောင်း ဘုရားဖူးကားများဖြင့် အုပ်စုလိုက် ထွက်လာလေ့ရှိသည့်အတွက် ပိုမိုစည်ကားလေ့ရှိကြောင်း သိရသည်။

မန်းရွှေစက်တော်ဘုရားဖူးဧည့်သည်များအနေဖြင့် မန်းချောင်းရေတွင် ရေချိုးခြင်း၊ ရေကူးခြင်းမှာလည်း အထူးတလည်ပျော်ရွှင်စရာ အမှတ်တရဖြစ်စေသည့် ခရီးစဉ်ဖြစ်လေ့ရှိသည်။ သင်္ကြန်ရက်များတွင်လည်း မန်းချောင်းရေမှ ရေများဖြင့် ဘုရားဖူးခရီးသွားအချင်းချင်း ရေပက်ဆော့ကစားလေ့ရှိကြသည့် လေ့ကိုလည်း တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်မှ စတင်ကာ သက်ဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များဘက်ကလည်း မန်းချောင်းရေသို့ ဘုရားဖူးများ ရေဆင်းချိုးခြင်းနှင့် ရေကူးဆော့ကစားကြရာတွင် အန္တရာယ်မကျရောက်စေရန်အတွက် နေရာများကို သတ်မှတ်ပေးထားပြီးဖြစ်ရာ ခရီးသွားများအနေဖြင့် ပွင့်လင်းရာသီအတွင်း ပျော်ရွှင်စရာ ခရီးစဉ်တစ်ခုအနေဖြင့် မြတ်စွာဘုရား၏ ပါဒခြေတော်ရာအစစ် နှစ်ဆူကို ဖူးမြော်ကြခြင်းဖြင့် စိတ်ချမ်းသာခြင်းဖြစ်နိုင်ကြစေရန် ရည်ရွယ်ကာ ရေးသားအပ်ပါသည်။ **(ကေသွယ်)**

“မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းအနေနဲ့ ပြည်ပခရီးစဉ်တွေနဲ့ ပြည်တွင်းခရီးစဉ်တွေကို ချိတ်ဆက်ပျံသန်းပြေးဆွဲသွားမှာ ဖြစ်လို့ နိုင်ငံတကာ ဧည့်သည်တွေအတွက် မြန်မာနိုင်ငံကိုလာရောက်လည်ပတ်ရာမှာ သွားလာမှုအဆင်ပြေ ချောမွေ့စေမှာဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံရဲ့စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုနဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတွေမှာပါ ဆွဲဆောင်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်း အမှုဆောင်အရာရှိချုပ် ကပွတိန် သန်းထွန်းက ပြောသည်။

အလားတူ မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းမှ မှာယူထားသော ဒုတိယမြောက်ATR (72-600) XY-AJZ လေယာဉ်သစ်တစ်စင်း ဇန်နဝါရီ ၅ ရက်က ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်လေယာဉ်ရုံသို့ ရောက်ရှိလာပြီး အဆိုပါ လေယာဉ်သစ်အား ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးစဉ်များတွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုလျက်ရှိသည်။ အဆိုပါ လေယာဉ်အပါအဝင် လေယာဉ်နှစ်စင်း လက်ခံရရှိပြီးဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်းခြောက်စင်း မှာယူထားကြောင်း သိရသည်။ ယင်းအပြင် ပြည်တွင်းခရီးစဉ်များတွင် စင်းလုံးငှားခရီးစဉ်အဖြစ် Cessna Grand Caravan Ex လေယာဉ်များဖြင့် ပြေးဆွဲပေးနေသည့်အပြင် အဆိုပါ လေယာဉ်ငယ်များဖြင့် ကျောက်ဖြူမြို့၊ မာန်အောင်မြို့တို့အပြင် စစ်တွေမြို့တို့သို့လည်း ပြေးဆွဲပေးနေကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံပိုင် လေကြောင်းလိုင်းတစ်ခုဖြစ်သော မြန်မာအမျိုးသားလေကြောင်းလိုင်းတွင် ပျံသန်းပြေးဆွဲနေသည့် လေယာဉ်အမျိုးအစားများမှာ Boeing Next-Generation 737-800(၂၀၁၅ခုနှစ်တွင် ရောက်ရှိ)၊ Boeing 737 Max 8၊ Embraer 190၊ ATR၊ Caravan၊ Beech အမျိုးအစားတို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ဆုန်းလွင်**

တရုတ်က ပိုင်နက်အငြင်းပွားကျွန်းတစ်ကျွန်း၌ ခုံးကျည်များဖြန့်ကြက်ထားသည်ဆိုမှု အမေရိကန်ဆွေးနွေးလို

ဇီကာပိုင်းရပ်စ်တိုက်ပျက်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် ဒေါ်လာ ၅၆ သန်း ဒဗလျူအိပ်ချ်အို လိုအပ်

ဂျီနီဗာ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
 လာမည့် ဇွန်လအထိ ဇီကာပိုင်းရပ်စ်တိုက်ပျက်ရေး လုပ်ငန်းအတွက် ဒေါ်လာ ၅၆ သန်းသုံးစွဲရန် လိုအပ် မည်ဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ (ဒဗလျူအိပ်ချ် အို)က ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။
 ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့က အသုံးပြုရန် လိုအပ် သော ရန်ပုံငွေ ဒေါ်လာ ၂၅ သန်းအပါအဝင် အထက် ဖော်ပြပါရန်ပုံငွေကို ဇီကာပိုင်းရပ်စ်ထိန်းချုပ်ရေး လုပ်ငန်းအတွက် သုံးစွဲရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒဗလျူအိပ်ချ် အို မဟာဗျူဟာမြောက်တုံ့ပြန်ရေးမူဘောင်နှင့် ပူးတွဲ လုပ်ငန်းများအစီအစဉ်က ဂျီနီဗာမြို့၌ ထုတ်ပြန်သော ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။
 ဇီကာပိုင်းရပ်စ်သည် ယခုအခါ နိုင်ငံပေါင်း ၃၉ နိုင်ငံအထိ ကူးစက်ပျံ့နှံ့ခဲ့သည်။ ဘရာဇီးနိုင်ငံ၌ ကိုယ် အင်္ဂါချို့ယွင်းမှုရှိသော မွေးကင်းစကလေးများသည် ဇီကာပိုင်းရပ်စ်နှင့် ဆက်နွယ်ဖွယ်ရှိကြောင်း သုတေသန လေ့လာချက်များအရ သိရသည်။
 ဇီကာပိုင်းရပ်စ်သည် မိခင်မှ ကလေးသို့ ကူးစက် နိုင်သည့် အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ သုတေသန လေ့လာမှုများပြုလုပ်ရန်လိုအပ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာ ရေးအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**



တောင်တရုတ်ပင်လယ်ရှိ ပိုင်နက်အငြင်းပွားမှုတွင် ပတ်သက်နေသော ကျွန်းတစ်ကျွန်းကို ဝေဟင်မှ တွေ့ရစဉ်။

ဝါရှင်တန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
 ပိုင်နက်အငြင်းပွားမှုတွင် ပတ်သက်နေသော ကျွန်းတစ်ကျွန်း၌ တရုတ်နိုင်ငံက အဆင့်မြင့်နည်းပညာသုံး မြေပြင်မှဝေဟင်ပစ်ခွဲကျည်များကို ဖြန့်ကြက်ထားသည်ဟု သတင်းထွက်ပေါ်လာခဲ့ပြီးနောက် တောင်တရုတ်ပင်လယ် အတွင်း စစ်ရေးအခင်းအကျင်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရုတ်နိုင်ငံနှင့် အလေးအနက် ဆွေးနွေးသွား နိုင်မည်ဟု မိမိတို့မျှော်လင့်ကြောင်း အမေရိကန်နိုင်ငံခြား ရေးဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီက ပြောကြားလိုက်သည်။
 ဝါရှင်တန်ကျွန်းစုရှိ ဝူဒီကျွန်း၌ ခုံးကျည်စနစ်များကို တရုတ်နိုင်ငံက ဖြန့်ကြက်ထားသည်ဟု တရုတ်တိုင်ပင် ပေး ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ ကျွန်းကို ဆယ်စုနှစ်ပေါင်းများစွာကြာမျှ တရုတ်နိုင်ငံက ထိန်းချုပ်ခဲ့သော်လည်း တရုတ်တိုင်ပင်ပေနှင့် ဗီယက်နမ် နိုင်ငံတို့က ယင်းကျွန်းကို ၎င်းတို့က ပိုင်ဆိုင်သည်ဟု ကြေညာထားသည်။
 ပိုင်နက်အငြင်းပွားနေသောကျွန်း၌ တရုတ်နိုင်ငံက ခုံးကျည်များ ပေါ်ပေါ်လွင်လွင်ဖြန့်ကြက်ထားသည်ဟု အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးတာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက အတည်ပြု ပြောကြားခဲ့ကြောင်း အမေရိကန်ဖောက်စံနယူးစ်ရပ်မြင် သ်ကြားဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။
 လာမည့်ရက်များအတွင်း ယင်းကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ တရုတ်နိုင်ငံနှင့်အလေးအနက်ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်သွား

နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ကြောင်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး နယ်မြေသတ်မှတ်ချက်များကို အခိုင်အမာပြောကြားနေခြင်း ဂျွန်ကယ်ရီက ပြောကြားသည်။ နှင့်ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်ပူပန်မိကြောင်း အမေရိကန်က ပြောကြားသည်။
 တောင်တရုတ်ပင်လယ်၌ တရုတ်နိုင်ငံက ပိုင်နက် ပြောကြားသည်။ **ရိုက်တာ။**



ခုံးလက်နက်ကာကွယ်ရေးစနစ်တစ်ရပ် ဖြန့်ကြက်ရန် အမေရိကန်နှင့် တောင်ကိုရီးယားဆွေးနွေး

ဆိုးလ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
 တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံတွင် အဆင့်မြင့်အမေရိကန်နည်းပညာ ခုံးလက်နက်ကာကွယ်ရေးစနစ်တစ်ရပ်ဖြန့်ကြက်ထားရန်အတွက် အမေရိကန်နှင့်တောင်ကိုရီးယားနှစ်နိုင်ငံ တာဝန်ရှိသူများက ဆွေးနွေး လျက်ရှိကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေသတင်းတစ်ရပ်တွင် ယနေ့ဖော်ပြ ထားသည်။
 မကြာသေးမီက မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံအနေဖြင့် တာဝေပစ် ခုံးလက်နက်စမ်းသပ်သည်ဟု ကမ္ဘာ့အဝန်းက ယုံကြည်ထားသော ပြိုဟ်တုတစ်လုံးလွှတ်တင်ခဲ့ပြီး နောက်ဆက်တွဲအကျိုးဆက်အနေဖြင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံအတွင်း ကာကွယ်ရေးစနစ်ဖြန့်ကြက်ရန် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်သည်။
 ခုံးလက်နက်တိုက်ပျက်ရေးစနစ်တစ်ရပ် Terminal High Altitude Area Defense System (THAAD) ဖြန့်ကြက်ထားရန် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်တွင် နှစ်နိုင်ငံတာဝန်ရှိသူများက တရားဝင်တွေ့ဆုံ ခဲ့ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေး ဆိုခွင့်ရှိသူ မွန်ဆန်းဂျောင်က ဆိုသည်။
 ယင်းစနစ်သည် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ ယခင်ရှိထားသည့်စနစ် PAC-3 ထက် ဖျက်စွမ်းအား ပိုမိုကောင်းမွန်ကြောင်းသိရသည်။
 တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံအနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ ခုံးလက်နက်ကာကွယ် ရေးစနစ်တစ်ရပ် ဖြန့်ကြက်ထားသည်ကို တရုတ်နိုင်ငံက အကြိမ်ကြိမ် ရှုတ်ချခဲ့ကြောင်း တောင်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေး ဆိုခွင့်ရှိသူ မွန်ဆန်းဂျောင်က ဆိုသည်။ ယခုဖျက်ခုံး လက်နက်စနစ်တွင် တပ်ဆင်ထားသော အဆင့်မြင့်ရေဒါသည် အနီးဝန်းကျင်နိုင်ငံ၏ စစ်ရေးလှုပ်ရှားမှုများကို အသေးစိတ်ထောက်လှမ်းနိုင်သည်ဟု တရုတ် နိုင်ငံက ပြောသည်။
 တောင်ကိုရီးယားပြည်သူများ၏အသက်နှင့်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ် စောင့်ရှောက်နိုင်ရန် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ ချူကလီးယားနည်းပညာ ဖွံ့ဖြိုးလာမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများ တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင် ရမည်ဖြစ်ကြောင်း တောင်ကိုရီးယားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ပြောရေး ဆိုခွင့်ရှိသူ မွန်ဆန်းဂျောင်က ပြောကြားခဲ့သည်။ **အင်န်အိတ်ချ်ကေ။**

အကြမ်းပက်မှုတိုက်ပျက်ရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အမေရိကန်ရပ်တည်ချက် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးနှင့် ဟောလိဝုဒ်အကြီးအကဲများဆွေးနွေး

ဝါရှင်တန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
 အိုင်အက်စ်အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွအဖွဲ့အစည်းအား ချေမှုန်းမည့်မဟာဗျူဟာများနှင့် အကြမ်းပက်မှုတိုက်ပျက်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအပေါ်ကမ္ဘာ့နိုင်ငံ များ၏အမြင်တို့ကို ဟောလိဝုဒ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်သူများ သိရှိနိုင်စေရန် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီး ဂျွန်ကယ်ရီသည် ဟောလိဝုဒ်ရုပ်ရှင်စတူဒီယိုများ၏ အကြီးအကဲများနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး ခဲ့ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။
 အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု လော့စအိန်ဂျလစ်မြို့ရှိ ယူနီဗာဆယ်စတူဒီယိုများရုပ်ရှင် ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အလွတ်သဘောဆွေးနွေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်က မိနစ် ၉၀ ကြာကျင်းပရာတွင် ဝန်ကြီးကယ်ရီတက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေး သတင်းရပ်တွက်က ပြောကြားသည်။
 အဆိုပါဆွေးနွေးပွဲသို့ ၂၀ ရာစု ဖောက်စစ်စတူဒီယိုလုပ်ငန်း၊ ဝေါဒစ္စနေးရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်း၊ ယူနီဗာဆယ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ ဆိုနီရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း၊ အင်န်ဘီစီယူနီဗာဆယ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတို့မှ အကြီးအကဲများ တက်ရောက်ကြ သည်။ **ရိုက်တာ။**



ခုံးလက်နက်တိုက်ပျက်ရေး THAAD စနစ် စမ်းသပ်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

အသက်(၁၀၃)နှစ်အရွယ်ရှိ အာဖဂန်အဘိုးအိုက အကြိမ်(၂၀)မြောက် လက်ထပ်လို

ဘဂ္ဂဒတ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
 (၁၉)ကြိမ်လက်ထပ်ခဲ့ဖူးသည်ဆိုသော အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံသား အဘိုးအိုတစ်ဦးက သူ့အား မည်သည့်အမျိုးသမီးနှင့်မဆို လက်ထပ်ခွင့်ပြုပါက နောက်တစ်ကြိမ် လက်ထပ်ထိမ်းမြားရန် အဆင်သင့်ရှိကြောင်း ဒေသန္တရသတင်းစာတစ်စောင်က ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက်တွင် ရေးသားဖော်ပြသည်။
 အသက်(၁၀၃)နှစ်အရွယ်ရှိပြီး ပြီးခဲ့သည့် နှစ် ၄၀ ကျော်ကာလတစ်လျှောက်လုံး နိုင်ငံအနောက်ပိုင်း ဂေါ်ပြည်နယ်မြို့တော် ဖီရေဒ်ခိုရှိ ဆင်းရဲသားရပ်ကွက်၌ နေထိုင်ခဲ့သည်ဆိုသော မိုဟာမက်ဆာဝါက သူသည် (၁၉)ကြိမ်ထိ လက်ထပ်ဖူးသော်လည်း ယနေ့အချိန်တွင် ၎င်း၏ဇနီးအားလုံးမှာသေဆုံးသွားပြီဖြစ်ကြောင်း အာဖဂန် နစ္စတန်နေ့စဉ်သတင်းစာက ပြောကြားသည်။
 သားသမီးများနှင့်မြေးများအရေအတွက်ကို ဖော်ပြထားခြင်းမရှိသော အဆိုပါအဘိုးအို ဆာဝါမှာ ဆယ်စုနှစ်တစ်ခုကျော်ကာလအတွင်း ချိုမြိန်မှုနှင့် ခါးသီးမှုများ ရောယှက်နေသည့် အမှတ်တရဖြစ်ရပ်များစွာ တွေ့ကြုံခဲ့ဖူးပြီး ဇနီးသည်ဂူလ်ဇာကို အခြားဇနီးများထက်ပိုချစ်ခဲ့ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

ပြည်တွင်းရေးရာ

ညောင်တုန်းကျွန်းနှင့် စံကင်းကျွန်းကိုဆက်စပ်သော ပါလဲ-ဂုံမင်းဆိပ် ကော်ကူးတို့ရေယာဉ်ပွင့်

ညောင်တုန်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး ညောင်တုန်း မြို့နယ် ညောင်တုန်းကျွန်းနှင့် စံကင်းကျွန်းတို့သည် ပန်းလှိုင်မြစ်ခြား နေပြီး စံကင်းကျွန်းသည် ညောင်တုန်း မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျွန်းတစ်ကျွန်း ဖြစ်သည်။ အဆိုပါကျွန်းနှစ်ကျွန်းအား ပန်းလှိုင်မြစ်ကိုဖြတ်၍ လမ်းပန်း ဆက်သွယ်မှုလွယ်ကူချောမွေ့စေရန် အတွက် ဇော်ရေယာဉ်ဖြင့် သယ်ယူ ပို့ဆောင်နိုင်ရေး၊ ကုန်စည်စီးဆင်းမှု လျင်မြန်ချောမွေ့စေရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုး ရေးလုပ်ငန်းများ ယခုထက်ပိုမို တိုးတက်လာစေရေးတို့ကို ရည်ရွယ်၍ ဇော်ရေယာဉ်ပွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၇ ရက် နံနက်က ဇော်ရေယာဉ်ထားရှိမည့် ဂုံမင်းဆိပ် ကျေးရွာဘက်ကမ်း၌ ကျင်းပရာ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့လမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီး ဦးသန်းထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးဖုန်းမြင့်နှင့် ပါလဲ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရွှေကျီး တို့က ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။



အဆိုပါ အခမ်းအနားသို့ ဇော်ရေယာဉ်ပွင့်ပွဲအခမ်းအနားကြီးချုပ် ဦးသန်းအောင် တက်ရောက်အားပေး ချီးမြှင့်သည်။ ဝန်ကြီးချုပ်သည် ဇော်ရေယာဉ်ဖြင့် သယ်ယူပို့ဆောင် ပေးမည့် ရေလမ်းကြောင်းအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ အဆိုပါ ဇော်ကူးတို့ရေယာဉ်သည် ညောင်တုန်းမြို့နယ် ဂုံမင်းဆိပ်နှင့် ပါလဲကျေးရွာတို့ကို ဆက်စပ်ပို့ဆောင် ပေးမည်ဖြစ်ပြီး စံကင်းကျွန်းဒေသရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၁၇ အုပ်စုရှိ လူဦးရေ ခုနစ်သောင်းကျော်တို့၏ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးနှင့် ကုန်စည်စီးဆင်းမှုလုပ်ငန်းများ ယခင် ကထက် ပိုမိုတိုးတက်လာတော့မည် ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ဝင်းမြင့်ကျော်(ညောင်တုန်း)

ပခုက္ကူစာပေဆုများ စာမူပေးပို့ရက် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် ပခုက္ကူစာပေဆုများအတွက် စာမူပေးပို့ရန် နောက်ဆုံးတင်သွင်းရမည့်ရက်ကို မူလက ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်ကို သတ်မှတ်ထားသော်လည်း ယခုအခါ ပြင်ပွဲရက်ကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ် ၁၅ ရက်အထိ တိုးမြှင့်လိုက်ကြောင်းသိရသည်။ ပခုက္ကူစာပေဆုတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် ဘာသာရပ်ငါးမျိုးအတွင်း ပြင်ပွဲဝင် စာမူများကို ဖော်ပြထားသည့်စည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြသည်။ ပြင်ပွဲဝင်စာမူပုံစံများကို စာတည်းမှူးချုပ် အမှတ်(၅၂၉/၅၃၁) ကုန်သည်လမ်း စာပေဗိမာန်တွင် ရယူနိုင်ပြီး နယ်ပယ်စုံစာမူပေးပို့ရန်အတွက် ငွေကျပ် ၈၀၀ ပေးပို့၍ ပြင်ပွဲဝင်ပုံစံများကို မှာယူနိုင်ကြောင်းသိရသည်။ ပခုက္ကူစာပေဆုများကို ယှဉ်ပြိုင်လိုသူများ စိတ်ဝင်တစားဖြင့် မေးမြန်းမှု များရှိနေရာ ပြင်ပွဲဝင်လိုသော စာပေဝါသနာရှင်များ၏ ဆန္ဒကို ဖြည့်ဆည်းပေး သည့်အနေဖြင့် ယခုကဲ့သို့ ပြင်ပွဲဝင်ရက်ကို တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ပေးခြင်းဖြစ် ကြောင်း ပခုက္ကူစာပေဆုရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က ပြောကြားသည်။ (သတင်းစဉ်)

ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ယာယီနေထိုင်အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်လက်မှတ် ကိုင်ဆောင်အလုပ်လုပ်ကိုင်နေသူများ သက်တမ်းတိုးရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ယာယီနေထိုင်အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်လက်မှတ် TR38 ကိုင်ဆောင်၍ အလုပ်လုပ်ကိုင်နေကြသည့် အလုပ်သမားများ၏ လုပ်ကိုင်ခွင့် သက်တမ်းသည် မတ် ၃၁ ရက်တွင် ကုန်ဆုံးတော့မည်ဖြစ်ရာ နောက်ထပ် နှစ်နှစ် ထပ်မံသက်တမ်းတိုးအလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့် ရရှိရေးအတွက် အလုပ်သမား၊ အလုပ် အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ အလုပ် သမားဝန်ကြီးဌာန အလုပ်အကိုင်ဌာနတာဝန်ရှိသူများ ထိုင်းနိုင်ငံ ချွန်ဘူရီ မြို့တွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၂ ရက်မှ ၁၃ ရက်အထိကျင်းပသည့် ထိုင်း-မြန်မာ အလုပ်သမားအရေးဆွေးနွေးပွဲတွင် ဆွေးနွေးပြီး သဘောတူညီချက်ရရှိခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်လက်မှတ်သက်တမ်းတိုးရေးကိစ္စများတွင် လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်လေးနှစ်ပြည့်ပြီး ဗီဇာသက်တမ်း နှစ်နှစ်ကျန်သူများနှင့် လုပ်ကိုင်ခွင့်ခြောက်နှစ်ပြည့်ပြီးသူများအား နောက်ထပ်သက်တမ်းနှစ်နှစ်တိုး ပေးရေးကိစ္စများအပြင် သက်တမ်းတိုးခွင့်ပြုချက်ရ အလုပ်သမားများ သတ်မှတ် ငွေကြေးပေးသွင်းရာတွင် မလိုအပ်သောကုန်ကျစရိတ်များ မရှိစေရေးအတွက် ငွေသွင်းကောင်တာများ သတ်မှတ်ဖွင့်လှစ်ပြီး အဆိုပါငွေသွင်းစရိတ်ဖြင့် ယာယီ နေထိုင်အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့်ကတ် စနစ်တကျထုတ်ယူရရှိရေးကိစ္စများကိုပါ ဆွေးနွေးသဘောတူခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ထို့ပြင် မယ်ဆိုင်၊ မဲဆောက်၊ ကန်ချနာဘူရီ၊ ရနောင်း၊ မဟာချိုင်၊ စမုမရာဂမ်မြို့များတွင် အဆိုပါလုပ်ကိုင်ခွင့်ကတ်များ ထုတ်ပေးနိုင်ရေး မြန်မာ ဘက်မှတောင်းဆိုထားပြီး ဆွေးနွေးသဘောတူညီချက်များကို ဖေဖော်ဝါရီ ၂၃ ရက်တွင်ပြုလုပ်မည့် ထိုင်းဝန်ကြီးများအစည်းအဝေးတွင် ဆုံးဖြတ်အတည်ပြု သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မီးဘေးသင့်အိမ်ထောင်စုများကို ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်

မလိုင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ရက်က မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သော မလိုင်မြို့ အမှတ် (၂)ရပ်ကွက် နယ်မြေ(၁၁)မှ မီးဘေးသင့် အိမ်ထောင်စုနှစ်စုကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက်က ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ သွားရောက်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည် နေရာချထားရေး ဦးစီးဌာနက အိမ်ထောင်စုတစ်ခုလျှင် စောင်၊ လုံချည်(ကျား/မဝတ်)၊ တီရှပ်၊ မျက်နှာသုတ်ပဝါ၊ ဒန်အိုး စသည့် လူသုံးကုန်ပစ္စည်း ကိုးမျိုးနှင့် အိမ်ဆောက် ပစ္စည်းဝယ်ယူရန်အတွက် ငွေကျပ်ငါးသောင်းနှုန်း၊ Care Myanmar Kit မှထောက်ပံ့သော ပစ္စည်း ၁၄ မျိုးပါ အထုပ်တစ်ထုပ်တို့ကို ခုတ်ယူမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မီးဘေးသင့် အိမ်ထောင်စု နှစ်စုတို့အား ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အောင်ဌေး(မလိုင်)

ခရီးသည်တင်ယာဉ်နှင့် သုံးဘီးဆိုင်ကယ်တိုက်မီ ခုနှစ်ဦးသေဆုံး

ပြည် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ရွှေတောင်မြို့နယ် ပြည်-ရန်ကုန် ကားလမ်းမကြီး ဝါးလည်ကျေးရွာတွင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီ မိနစ် ၄၀ ခန့်က ယာဉ်မတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ခုနှစ်ဦးသေဆုံးကြောင်း သိရသည်။ ပြည်ခရိုင် ရွှေတောင်မြို့နယ် ရန်ကုန်-ပြည် ကားလမ်း မိုင်တိုင်(၁၆၇/၀) နှင့် (၁၆၇/၁)အကြား မီးလောင်အုပ်စု ဝါးလည်ကျေးရွာတွင် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၃ နာရီ မိနစ် ၄၀ ခန့်က ပြည်မှရန်ကုန်ဘက်သို့ သဲကုန်းမြို့နယ် ပုတီးကုန်းရပ် နေသူ ဦးကျော်ကြီး အသက်(၄၇)နှစ် မောင်းနှင်လာပြီး ခရီးသည်များတင်ဆောင် လာသည့် ယာဉ်အမှတ်(ဟ/-) သုံးဘီးယာဉ်နှင့် ရန်ကုန်မှပြည်ဘက်သို့ ပန်းတောင်းမြို့နယ် ရပ်သာအုပ်စု ဘူးဘက်ရွာနေ ဦးပိုင်စိုး အသက်(၂၆)နှစ် မောင်းနှင်လာသည့် ယာဉ်အမှတ်(၇၄/-) မာန်သစ္စာ ခရီးသည်တင် (ရန်ကုန်-အမ်း)မော်တော်ယာဉ်တို့သည် မျက်နှာချင်းဆိုင်တိုက်မိရာ သုံးဘီး ယာဉ်မှာ တိုက်မိမှောက်သွားပြီး သုံးဘီးယာဉ်ပေါ်ပါရှိလာသူ အိုင်ကုန်းရွာ ပုတီးကုန်းရပ် သဲကုန်းမြို့နယ် နေသူများဖြစ်ကြသည့် ယာဉ်မောင်း ဦးကျော်ကြီး၊ မဝါဝါ၊ မမြဆန်း၊ မခြူးခြူးဝါ၊ မယုဝေ၊ ဦးကျော်ဌေးနှင့် မစုမြတ်ဦးတို့ သေဆုံး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်စဉ်အား ရွှေတောင်မြို့နယ် မြို့မရဲစခန်း၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သူရအောင်(ပြည်)

ရခိုင်ရိုးရာရထားဆွဲပွဲတော် ကျင်းပမည်

စစ်တွေ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

အဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် စစ်တွေမြို့လုံးကျွတ် ရခိုင်ရိုးရာ ရထားဆွဲပွဲတော်ကြီးကို စစ်တွေမြို့

ဝက်ဘာကွင်း၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်မှ ၂၃ ရက်အထိ ငါးညတိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



ရထားဆွဲပွဲတော်ကြီးတွင် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက် အသီးသီးတို့က မိမိတို့ရပ်ကွက်အလိုက် ခြံမိခြံမဲ့သို့ ပါဝင်ဆင်နွှဲယှဉ်ပြိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ရခိုင်ရိုးရာ ရထားဆွဲပွဲကို ရခိုင်တိုင်းရင်းသားများ၏ အစဉ် အလာရိုးရာပွဲတော်တစ်ခုအဖြစ် နှစ်စဉ် တပို့တွဲလ တွင် ကျင်းပကြသည်။ ရှေးခေတ်ရခိုင်သား၊ ရခိုင်သူ တို့သည် ရထားဆွဲပွဲကျင်းပခြင်းကြောင့် ရာသီဥတု မျှတခြင်း၊ လယ်ယာသီးနှံအထွက်တိုး ပေါများ ခြင်း၊ တိုင်းပြည် နိုင်ငံအေးချမ်းသာယာခြင်းတို့ ဖြစ်စေသည်ဟု ယုံကြည်မှုဖြင့် ရထားဆွဲပွဲကို အလေးထား၍ ပါဝင်ဆင်နွှဲပြီး ရထားဆွဲပွဲခြင်းဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

ရခိုင်ရိုးရာရထားဆွဲပွဲသည် တစ်ဖက်နှင့် တစ်ဖက် အပြိုင်ဆွဲရသော အားပြိုင်ပွဲဖြစ်သကဲ့သို့ ပျော်ရွှင်ကြည်နူးစဖွယ် သံချပ်များကိုလည်း တစ်ဖက် နှင့်တစ်ဖက် အပြန်အလှန်ထိုးကြလေ့ရှိကြောင်း နှင့် ရထားဆွဲပွဲမကျင်းပမီ ဆရာတော် သံယာတော် များအား ပင့်ဖိတ်၍ အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရား တော်များ ရွတ်ဖတ်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေးအသင်း(ပဟို)အစည်းအဝေး ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကမာရွတ် မြို့နယ် ကျွန်းတောလမ်းနှင့် ဟံသာဝတီလမ်းထောင့်ရှိ မြန်မာ နိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါးဆန့်ကျင်ရေး အသင်း(ပဟို) မူးယစ်ဆေးဝါးပြတိုက်၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါး ဆန့်ကျင် ရေးအသင်း(ပဟို)၏ (၁၇)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး ကျင်းပ သည်။

(စာရင်းစစ်)တို့က ၂၀၁၅ ခုနှစ် ငွေစာရင်းရှင်းတမ်းကို ဖတ်ကြား ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါး ဆန့်ကျင်ရေးအသင်း ငွေကြယ်ပွင့် လူငယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးမြင့်ခိုင် နှင့် လူငယ်အားမာန်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် (ကြေးမုံ)



အစည်းအဝေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံ မူးယစ်ဆေးဝါး ဆန့်ကျင်ရေးအသင်း (ပဟို)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးဝင်း(ရဲချုပ်-မြိမ်း) က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပဟိုအလုပ်အမှုဆောင် အဖွဲ့၏ အစီရင်ခံစာကို ဦးမြင့်ခိုင် (အတွင်းရေးမှူး)က ဖတ်ကြားခဲ့ကာ ဦးဘိုကြီး(ဘဏ္ဍာရေးမှူး)နှင့် ဦးတင်ထွဋ်

ခရိုင်တိုင်းရင်းဆေးသို့ ကွန်ပျူတာ လှူဒါန်း

လွိုင်လင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ရမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်ခရိုင် တိုင်းရင်းဆေးပညာ ဦးစီးဌာနသို့ ကျိုင်းတုံမြို့ ရပ်ကွက် (၃)မြို့သစ်နေ အလှူရှင် ဦးစိုင်းဝန်းဖ နှင့်ဇနီးတို့က ငွေကျပ်ခြောက်သိန်း ငါးသောင်းတန်ဖိုးရှိ ကွန်ပျူတာ တစ်စုံကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်က လာရောက်လှူဒါန်းရာ ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်က လက်ခံရယူပြီး ပြည်နယ်ဦးစီးမှူး ဦးတင်ထွဋ်က အလှူရှင်အား ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

မိုးလွင်ဦး(လွိုင်လင်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း ပြည်ပညွှန်ကြားရေးမှူးများအား သီးခြားစီတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းသည် ဗြိတိန်နိုင်ငံ အောက်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် Mr. Paul Scully ဦးဆောင်သော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် လည်းကောင်း၊ ဩစတြေးလျနိုင်ငံ Australian Defence Force Academy မှ Professor Dr. Morten Pedersen အား ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် လည်းကောင်း နေပြည်တော်ရှိ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဧည့်ခန်းမဆောင်၌

သီးခြားစီ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်၊ အစိုးရမဟုတ်သော ပြည်တွင်း ပြည်ပအဖွဲ့အစည်းများဆိုင်ရာ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ၊ လွှတ်တော် အခွင့်အရေးကော်မတီအတွင်းရေးမှူး ဦးမင်းဦး၊ အစိုးရ၏ အာမခံချက်များ၊ ကတိများနှင့် တာဝန်ခံချက်များ စိစစ်ရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိမ်းဆွေနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန် ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး



ဒုတိယအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ ကျင်းပ ကော်မတီ (၃)ရပ်ဖွဲ့စည်းရေးတိုင်းတာချက်များကို လွှတ်တော်သို့တင်ပြ

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ဒုတိယအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ကျင်းပရာ ဘဏ်များနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကျေးလက်လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီနှင့် ပညာရေးမြှင့်တင်မှုကော်မတီ ဖွဲ့စည်းရေးတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်သို့အသိပေးတင်ပြကြသည်။ အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိန္ဒြေမြတ်က ဘဏ်များနှင့်ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကျေးလက်လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ၊ ပညာရေးမြှင့်တင်မှုကော်မတီ စသည့်ကော်မတီ(၃)ခု၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်၊ သက်တမ်းတို့ကို လွှတ်တော်သို့တင်ပြသည်။ ယင်းနောက် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်က ဘဏ်များနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီ

ကို ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် လှိုင်သာယာမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာသန်းမြင့်နှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ပုလဲမဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါ်ခင်စန်းလှိုင်တို့အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင်(၁၅)ဦးဖြင့်လည်းကောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကျေးလက်လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကော်မတီကို ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ကျိုက်လတ်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးရန်လင်းနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် အင်းစိန်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးမောင်မောင်ဦးတို့ အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင်(၁၅)ဦးဖြင့်လည်းကောင်း၊ ပညာရေးမြှင့်တင်မှုကော်မတီကို ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ကျောက်ဆည်မဲဆန္ဒနယ်မှ ဒေါက်တာတင်အောင်နှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် တွန်းလဲမဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးခင်ခင်ထွန်းတို့ အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင်(၁၅)ဦးဖြင့်လည်းကောင်း တာဝန်ပေးအပ်ဖွဲ့စည်းရန် လျာထားကြောင်း လွှတ်တော်သို့ အသိပေးကြေညာသည်။ ယနေ့အစည်းအဝေးကို နံနက်ပိုင်းတွင် ရပ်နားလိုက်ပြီး အစည်းအဝေး အဋ္ဌမနေ့ကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းအစီအစဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး
ထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အမှတ် (၂/၂၀၁၆)
၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပို့တွဲလဆန်း ၁၀ ရက်
(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၈ ရက်)

လွှတ်တော်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းအစီအစဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

၁။ ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအား လွှတ်တော်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများရှင်းလင်းဆွေးနွေးခြင်းအစီအစဉ်(Induction Programme)ကို လွှတ်တော်ရုံးအသီးသီးနှင့် ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ်(UNDP)၊ နိုင်ငံတကာပါလီမန်များအဖွဲ့ (Inter Parliamentary Union- IPU)နှင့် အခြားမိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် အကူအညီပေးရေးအစီအစဉ်အရ ၁၅-၂-၂၀၁၆ ရက်မှစတင်၍ ၁၉-၂-၂၀၁၆ ရက်အထိ နေပြည်တော်၊ လွှတ်တော်ဝင်းအတွင်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်လျက်ရှိပါသည်။ ဤအစီအစဉ်ကို ပထမအကြိမ် လွှတ်တော်သက်တမ်းကာလကတည်းကပင် လွှတ်တော်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအတွက် ပူးပေါင်းအကူအညီပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် UNDP၊ IPU တို့နှင့် ဆွေးနွေးစီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၂။ UNDP နှင့် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများသည် ဥပဒေပြုလွှတ်တော်များကိုသာမက အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာဌာနအဖွဲ့အစည်းများ၊ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအပါအဝင် နိုင်ငံတော်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းနယ်ပယ်အသီးသီးတွင်လည်း အကူအညီပေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသောအဖွဲ့အစည်းများဖြစ်ပါသည်။

၃။ ဒုတိယအကြိမ်ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ လွှတ်တော်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံများကို တစ်နေရာတည်း၌ အချိန်တိုအတွင်း လေ့လာသိရှိခွင့်၊ ပါဝင်ဆွေးနွေးခွင့်ရရှိပြီး လွှတ်တော်၏အဓိကလုပ်ငန်းတာဝန်ဖြစ်သည့် ဥပဒေပြုခြင်း၊ စောင့်ကြည့်လေ့လာခြင်းနှင့် အပြန်အလှန်ထိန်းကျောင်းခြင်းတို့ကို ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ၊ လွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

၄။ ဤအစီအစဉ်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၄၆၅ ဦး တက်ရောက်ပါဝင်ဆွေးနွေးလျက်ရှိပြီး တည်ဆဲလွှတ်တော်ဆိုင်ရာဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်ညီညွတ်သော ရှင်းလင်းဆွေးနွေးမှုများဖြစ်စေရန် လွှတ်တော်ရုံးအသီးသီးမှ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာအရာထမ်းများကလည်း ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၅။ သို့ရာတွင် လူမှုကွန်ရက်အချို့၌ အထက်ပါအစီအစဉ်ဆောင်ရွက်မှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတော်နှင့် ဥပဒေပြုလွှတ်တော်များ၏ ဂုဏ်သိက္ခာ၊ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးနှင့် UNDP၊ IPU အပါအဝင် မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၏ ပူးပေါင်းကူညီပံ့ပိုးမှုများကို ထိခိုက်စေသောအချက်များ၊ ပြည်သူများ အထင်အမြင်လွဲမှားစေနိုင်သည့် ထင်မြင်ယူဆချက်များကို ရေးသားဖော်ပြလျက်ရှိကြောင်း သိရှိရပါသည်။

၆။ နိုင်ငံတော်၏ သိမ်မွေ့ညင်သာသော ဒီမိုကရေစီပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် တာဝန်ယူပြောင်းမှု ချောချောမွေ့မွေ့ဖြစ်စေရေးအတွက် တာဝန်ရှိသူများက သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် အလေးထားကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည့် အချိန်ကာလတွင် မလိုလားအပ်သော အပြုသဘောမဆောင်သည့် ရေးသားဖော်ပြချက်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် သတိပြုဆင်ခြင်နိုင်ပါရန် ထုတ်ပြန်အပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်

နှစ်နိုင်ငံလွှတ်တော်ချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးရေးအသင်းဖွဲ့စည်းထားသည့်ကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

အမျိုးသားလွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေး၊ လွှတ်တော်ချင်းချစ်ကြည်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇန်လှယ်ထန်းအား နယူးဇီလန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးနှင့် ကုန်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အာရှနှင့် အမေရိကတာဝန်ခံ လက်ထောက်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စအန်ဒရီယာစမစ်(ယာဇ်)သည် ယနေ့မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် လည်းကောင်း၊ အမေရိကန်အောက်လွှတ်တော် ဒီမိုကရေစီမိတ်ဖက်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့မှ မစ္စတာ ဂျပ်စတင်ဝိန်းနှင့်အဖွဲ့သည် ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီခွဲတွင် လည်းကောင်း လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။ တွေ့ဆုံစဉ် စီးပွားရေးကဏ္ဍ၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးကဏ္ဍ၊ ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍနှင့် ပညာရေးကဏ္ဍတို့တွင် ဆက်လက်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံလွှတ်တော်ချင်း ချစ်ကြည်ရင်းနှီးရေးအသင်း ဖွဲ့စည်းထားသည့် ကိစ္စရပ်များကိုလည်းကောင်း၊ အမေရိကန်နိုင်ငံ House Democracy Partnership (HDP) အဖွဲ့နှင့်



ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးကိစ္စရပ်များကို လည်းကောင်း ဆွေးနွေးကြသည်။ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များနှင့် လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

မန္တလေးအမျိုးသားဇာတ်ရုံ၌ သုဝဏ္ဏသာမဇာတ်တော်ကြီး အခမဲ့ဖျော်ဖြေမည်

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန အနုပညာဦးစီးဌာနမှ အနုပညာရှင်များက အကအလှပဒေသာယာယိမ်းများနှင့် ရွှေတံဆိပ်ဆုများရှင် မင်းသား တက္ကသိုလ်အားမာန်၊ ဇေယျာလင်း၊ သိန်းထွန်းဦး၊ မင်းသမီး ဆောင်းနှင်းဝေဝေတို့က ရွှေတံဆိပ်ဆုများရှင် ရွာစားစိန်လှငွေနှင့်တွဲဖက်၍ သုဝဏ္ဏသာမဇာတ်တော်ကြီးကို အများပြည်သူများအား ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက် ည ၇ နာရီတွင် မန္တလေးမြို့၊ အမျိုးသားဇာတ်ရုံ၌ အခမဲ့ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

လွှတ်တော်ရေးရာ

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ၊ တောင်သူလယ်သမားရေးရာကော်မတီနှင့် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ(၃)ရပ် ဖွဲ့စည်း

နေပြည်တော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ဒုတိယအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင်ကျင်းပရာ တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ၊ တောင်သူလယ်သမားရေးရာကော်မတီနှင့် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ(၃)ရပ် ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ ပညာရေးနှင့်တပ်မတော်ကော်မတီ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပ အလုပ်သမားဆိုင်ရာကော်မတီနှင့် နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေး၊ ဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ (၃)ရပ် ဖွဲ့စည်းရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းက တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ကချင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) မှ ဒေါ်ရီလာနန်တောင်(ခ) အမ်နန်တောင်နှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရှမ်းပြည်နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၉)မှ ဦးခွန်သိန်းဖေ အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းခြင်းကိုလည်းကောင်း လွှတ်တော်ကအတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက တောင်သူလယ်သမားရေးရာကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၅)မှ ဦးဘမျိုးသိန်းနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရခိုင်ပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးစိုးဝင်းအပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းခြင်းကိုလည်းကောင်း လွှတ်တော်က အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ ကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇) မှ ဒေါက်တာမြသောင်းနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁၀)မှ ဒေါ်နော်လှလှစိုး အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းခြင်းကိုလည်းကောင်း လွှတ်တော်က အတည်ပြုကြောင်း



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးမဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေး



မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ ဦးကျော်တုတ်

ကြေညာသည်။

ထို့ပြင် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ပညာရေးနှင့်တပ်မတော်ကော်မတီ ဖွဲ့စည်းရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၄)မှ ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေးက ကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းတို့ကို လွှတ်တော်သို့ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ပညာရေးနှင့်တပ်မတော်ကော်မတီကို ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၄) မှ ဒေါက်တာဝင်းမြတ်အေးနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၇)မှ ဦးကျော်တုတ် အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်သွားရန်လျာထားကြောင်း လွှတ်တော်သို့ အသိပေးကြေညာသည်။

ထို့အတူ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ပြည်တွင်းပြည်ပအလုပ်သမား

ဆိုင်ရာကော်မတီဖွဲ့စည်းရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၈)မှ ဦးကျော်ထွေးက ကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းတို့ကို လွှတ်တော်သို့ ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက ပြည်တွင်းပြည်ပအလုပ်သမားဆိုင်ရာကော်မတီကို ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၈)မှ ဦးကျော်ထွေးနှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးဇော်မင်းလတ် (ခ)ဦးကိုလတ် အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်သွားရန်လျာထားကြောင်း လွှတ်တော်သို့ အသိပေးကြေညာသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေး၊ ဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီဖွဲ့စည်းရေးနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဒေါက်တာဌေးကြွယ်ကကော်မတီ၏ တာဝန်၊ လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်နှင့် သက်တမ်းတို့ကို လွှတ်တော်သို့ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက နိုင်ငံသားများ၏ မူလအခွင့်အရေး၊ ဒီမိုကရေစီအရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီကို ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဒေါက်တာဌေးကြွယ်နှင့် အတွင်းရေးမှူးအဖြစ် ချင်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးမျိုးထပ်(ခ)ဆလိုင်းမျိုးထိုက်အပါအဝင် အဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦးဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်သွားရန်လျာထားကြောင်း လွှတ်တော်သို့ အသိပေးကြေညာသည်။

ဒုတိယအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော် ပထမပုံမှန်အစည်းအဝေး သတ္တမနေ့ကို နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် ရပ်နားလိုက်ပြီး ပုံမှန်အစည်းအဝေးအငြိမ်းစား ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားရန် လျာထားကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

အမျိုးသားလွှတ်တော် တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း

Table with 4 columns: No., Name, Position, and Constituency. Lists members of the Ethnic Affairs Commission.

အမျိုးသားလွှတ်တော် တောင်သူလယ်သမားရေးရာကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း

Table with 4 columns: No., Name, Position, and Constituency. Lists members of the Commission for Farmers and Agricultural Workers.

အမျိုးသားလွှတ်တော် အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာကော်မတီ အဖွဲ့ဝင်များစာရင်း

Table with 4 columns: No., Name, Position, and Constituency. Lists members of the Commission for Women and Children's Rights.

ပြည်တွင်းရေးရာ

နှစ်ရက်လုံးမှာတော့ အာဆီယံနဲ့အမေရိကန်အကြားမှာ မဟာဗျူဟာဆွေးနွေးပွဲအဆင့်ကို ရောက်သွားတာဖြစ်ပါတယ်

ဒါကြောင့် အများကြီးအကျိုးရှိပါတယ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်

နည်းပညာဆန်တာရှိသလို အခွင့်အလမ်းနဲ့ အခွင့်အရေးဈေးကွက်ရလာအောင် ဘယ်လိုလုပ်ပေးမလဲ

ဒါကို ဆွေးနွေးတာဖြစ်ပါတယ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်

အမေရိကန်-အာဆီယံခေါင်းဆောင်များ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကို အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ် Rancho Mirage မြို့၌ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်နှင့် ၁၆ ရက် နှစ်ရက်တာ ကျင်းပခဲ့ပြီး ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ပထမနေ့တွင် အာဆီယံအသိုက်အဝန်းအတွင်း စွန့်ဦးတီထွင်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှု တိုးမြှင့်စေခြင်းဆိုင်ရာများကိုလည်းကောင်း၊ ဒုတိယနေ့တွင် အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသကြီး ငြိမ်းချမ်းရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို ထိန်းသိမ်းနိုင်ရေးဆိုင်ရာများကို လည်းကောင်း ဆွေးနွေးကြကာ အမေရိကန်- အာဆီယံ ပူးတွဲကြေညာချက်တစ်ရပ်ကိုလည်း ထုတ်ပြန်နိုင်ခဲ့သည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်

အဆိုပါထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ကြသော ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၏ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် ပြောကြားချက်များကို ပြန်လည်တင်ပြလိုက်ရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွဋ်

ကျွန်တော်တို့ ဆွေးနွေးပွဲ နှစ်ရက်လုပ်ပါတယ်။ ပထမတစ်ရက်ကတော့ စီးပွားရေးနဲ့ ဆိုင်တဲ့အကြောင်းအရာဖြစ်ပါတယ်။ အဓိကအားဖြင့် ပထမနေ့မှာ သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာနဲ့ ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းပညာတွေကိုသုံးပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေကို တိုးတက်အောင်ဘယ်လိုလုပ်မလဲ။ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေမှာ တီထွင်ဆန်းသစ်တဲ့ အကြံဉာဏ်တွေကို ဘယ်လိုအသုံးပြုမလဲဆိုတာကို အဓိကထားဆွေးနွေးပါတယ်။

Action Plan စီးပွားရေးကတော့ သုံးခုပြောခဲ့ပြီးပါပြီ။ ပင်လယ်ရေကြောင်း လုံခြုံရေးနဲ့ပတ်သက်လို့ သူတို့စီမံချက်တစ်ခုလုပ်ထားတာရှိတယ်။ ပြီးတော့ နိုင်ငံဖြစ်ကျော်မှုခင်းတွေ အခုဖြစ်နေတဲ့ ဗိုင်းရပ်စ်ကိစ္စဆိုရင် အာရှကို ကူးစက်မလားဆိုပြီး ဝိုင်းပြီးကူညီပေးမယ်ဆိုတာမျိုးပြောတယ်။ အဓိကဆွေးနွေးတာကတော့ လူကုန်ကူးမှုပေါ့။ လူကုန်ကူးမှုနဲ့ပတ်သက်လို့ ဒေသအတွင်း နိုင်ငံတွေရော ကျန်တဲ့လူတွေရော ပေါင်းပြီးလုပ်ဖို့ရှိတယ်။ ပြီးတော့ အကြမ်းဖက် အိုက်အက်စ် (IS)လို အဖွဲ့မျိုးတွေ အာရှမှာ အခြေမချနိုင်အောင် ဘယ်လိုသတင်းအချက်အလက်ဖလှယ်မယ်ဆိုတာကို လုပ်ခဲ့တယ်။

အခွင့်အလမ်းပါ။ အဲဒီအခွင့်အလမ်းတွေကို ခေါင်းဆောင်တွေက ဆွေးနွေးကြတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုဆွေးနွေးတဲ့အခါမှာ အမေရိကန်နိုင်ငံက စွန့်ထွင်ဦးစီးမှုရဲ့ တကယ့်ပဟိတ်ချက်တစ်ခုဖြစ်တယ်။ အသစ်အဆန်းတွေ တီထွင်တဲ့နေရာဖြစ်တယ်။ အထူးသဖြင့် ကယ်လီဖိုးနီးယားပြည်နယ်ကြီးမှာ Silicon Valley ရှိတယ်။ နောက်တစ်ခါ ဆန်ဖရန်စစ္စကိုမှာ IBM၊ CISCO System၊ Microsoft တို့ အားလုံးရှိတဲ့ နေရာပေါ့။ တစ်ဖက်မှာလည်း Hollywood တို့ရှိမှာပေါ့။ အဲဒီလိုရှိတဲ့ နေရာတွေ ဖြစ်တဲ့အတွက် တီထွင်မှုတွေနဲ့ ပတ်သက်လို့ ဘယ်လို အားပေးမလဲ။ တီထွင်မှုတွေကို ဘယ်လိုနေရာပေးမလဲဆိုတာကို အဓိကဆွေးနွေးကြတာဖြစ်ပါတယ်။

ဆွေးနွေးတဲ့အရာကတော့ တော်တော်ကြီး နည်းပညာဆန်ပါတယ်။ နည်းပညာ ဆန်တာရှိသလို အခွင့်အလမ်းနဲ့ အခွင့်အရေး ဈေးကွက်ရလာအောင် ဘယ်လိုလုပ်ပေးမလဲ။ ဒါကိုဆွေးနွေးတာဖြစ်ပါတယ်။ အထူးသဖြင့်တော့ အာဆီယံနဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံတို့ အနေနဲ့ မဟာဗျူဟာ ဆက်ဆံရေးကို တိုးမြှင့်တည်ထောင်လိုက်ပြီ။ ဒါကြောင့်မို့လို့ အာဆီယံမှာရှိတဲ့ AEC ဖြစ်လာတဲ့ အခါမှာ AEC ရဲ့ သဘောတရားမှာကိုက စွန့်ထွင်ဦးစီးသူတွေ၊ နည်းပညာတွေ၊ တက္ကသိုလ်တွေချင်း ပေါင်းစည်းရမယ်။ သူတေသနဌာနတွေချင်း ပေါင်းစည်းရမယ်။ နောက်တစ်ခါ ကျွမ်းကျင်သူတွေဆိုရင် ကျွမ်းကျင်တဲ့သူပရော်ဖက်ရှင်နယ်တွေ အာဆီယံကြားမှာ ကူးသန်းသွားလာနိုင်သလို အခုကတော့ အမေရိကန်ဘက်ထိအောင်လည်း ကူးသန်းသွားလာနိုင်ဖို့အတွက် တစ်ဖွင့်ပေးမယ်။

အမေရိကန်နိုင်ငံအနေနဲ့ကတော့ အဲဒီဟာမျိုးတွေကို အာဆီယံနိုင်ငံအတွင်းမှာ ဦးစားပေးဖော်ထုတ်ပေးနိုင်ဖို့အတွက် စီမံကိန်းသုံးခုကို အဆိုပြုပါတယ်။ ဒါတွေအားလုံးလက်ခံလိုက်ပါတယ်။ ဒုတိယနေ့မှာ လုံခြုံရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အဓိကအားဖြင့် တောင်တရုတ်ပင်လယ်နဲ့ ပတ်သက်တဲ့ ကိစ္စတွေဆွေးနွေးတယ်။ ပြီးရင် နိုင်ငံဖြစ်ကျော်မှုခင်းတွေ၊ ရောဂါကိစ္စတွေ၊ တရားမဝင်လူကုန်ကူးမှုကိစ္စတွေ ဆွေးနွေးတယ်။ နှစ်ရက်လုံးမှာတော့ အာဆီယံနဲ့အမေရိကန်အကြားမှာ မဟာဗျူဟာ ဆွေးနွေးပွဲအဆင့်ကို ရောက်သွားတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်အများကြီး အကျိုးရှိပါတယ်။

ပထမတစ်ခုကတော့ ကျွန်တော်တို့က အာဆီယံနိုင်ငံထဲမှာ ဖွံ့ဖြိုးမှုတစ်ခုနဲ့ တစ်ခုနဲ့မတူတဲ့အတွက်ကြောင့် မြန်မာ၊ လာအို၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ ဗီယက်နမ် ဒါတွေတော့ နောက်မှာကျန်နေခဲ့တယ်။ အချို့ကိစ္စတွေကိုတော့ နောက်မှ အချိန်ယူပြီး ဖြည့်ဆည်းရမှာတွေရှိတယ်။ အမေရိကန်ကတော့ မြန်မာနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံထဲကို ပြောတာမဟုတ်ပါဘူး။ အာဆီယံနိုင်ငံတွေအားလုံးမှာ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်း၊ တီထွင်နိုင်စွမ်းတွေရှိအောင် သူတို့ကနည်းပညာအရ အကူအညီပေးမယ်။ ငွေတွေချေးတာမဟုတ်ဘူး။ သင်တန်းတွေ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွေ အတွေ့အကြုံတွေဖလှယ်ပြီး ဒါမျိုးတွေနဲ့ ကူညီသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီခရီးစဉ်ကတော့ အာဆီယံနဲ့အမေရိကန်အကြားမှာ ဆက်ဆံရေးကို တစ်ဆင့်မြှင့်လိုက်တဲ့ အစည်းအဝေးဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အာဆီယံအကျိုးရှိရင် မြန်မာနိုင်ငံလည်း အကျိုးရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုဆွေးနွေးတဲ့အခါမှာတော့ နိုင်ငံခေါင်းဆောင်တွေအနေနဲ့က ကိုယ့်နိုင်ငံမှာရှိတဲ့ အတွေ့အကြုံတွေကို ဖလှယ်ကြတာဖြစ်သလို အထူးသဖြင့်တော့ IBM၊ CISCO System၊ Microsoft က CEO သုံးယောက်ကနေပြီး သူတို့ရဲ့ အသစ်အဆန်း တီထွင်ထားမှုတွေနဲ့ အာဆီယံနိုင်ငံများနဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံတွေမှာရှိတဲ့ လူတွေကြားထဲမှာ ဒီအသစ်အဆန်းတီထွင်မှုတွေ၊ နည်းပညာအသစ်တွေကို ဘယ်လိုသုံးစွဲခြင်းအားဖြင့် ကျေးလက်နဲ့ မြို့ပြမှာရှိတဲ့ လူတွေရဲ့မညီမျှမှုတွေကို ပိုပြီးညီမျှလာအောင်၊ အခွင့်အရေးတွေ ပိုကောင်းလာအောင်၊ အာဆီယံနိုင်ငံတွေကတော့ အထူးသဖြင့်တော့ လယ်ယာကို အခြေခံတဲ့နိုင်ငံရှိသလို သိပ္ပံနည်းပညာကို အခြေခံသွားပြီဖြစ်တဲ့ စင်ကာပူ၊ မလေးရှားနိုင်ငံတို့ရှိတယ်။

တကယ်တော့ နည်းပညာ အပြန်အလှန်လဲလှယ်သလို ကြိုးစားသူ၊ တော်သူ၊ စွန့်ထွင်ဦးစီးနိုင်သူ နောက်တစ်ခါ တီထွင်နိုင်သူတွေအနေနဲ့ကတော့ အာဆီယံ ဈေးကွက်တွင်သာမက အမေရိကန်ဈေးကွက်ကိုပါ လာပြီးတော့ ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့အတွက် အခွင့်အလမ်းတွေရှိလာပါတယ်။

နောက်ပေါ်ပေါက်လာမယ့် အစိုးရတာဝန်ယူရင်လည်း နိုင်ငံရဲ့တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဆက်လက်လုပ်ကိုင်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနဲ့ ပတ်သက်ရင် အမေရိကန်နိုင်ငံက စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့အတွက် အခြေအနေကောင်းတွေ ဖန်တီးပေးမယ့်စီမံကိန်းတွေမှာ ဆက်ပြီးတော့ လုပ်ဆောင်ခြင်းအားဖြင့် ပိုပြီးတော့ အကျိုးရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။

အာဆီယံနိုင်ငံတွေအားလုံးမှာ ယှဉ်ပြိုင်နိုင်စွမ်း၊ တီထွင်နိုင်စွမ်းတွေရှိအောင် သူတို့ကနည်းပညာအရ အကူအညီပေးမယ်။ ငွေတွေချေးတာမဟုတ်ဘူး။ သင်တန်းတွေ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွေ အတွေ့အကြုံတွေဖလှယ်ပြီး ဒါမျိုးတွေနဲ့ ကူညီသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီခရီးစဉ်ကတော့ အာဆီယံနဲ့အမေရိကန်အကြားမှာ ဆက်ဆံရေးကို တစ်ဆင့်မြှင့်လိုက်တဲ့ အစည်းအဝေးဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် အာဆီယံအကျိုးရှိရင် မြန်မာနိုင်ငံလည်း အကျိုးရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။

ထိုနည်းတူစွာပဲ ကျွန်းတွေထောင်ချီပြီးတော့ရှိတဲ့ အင်ဒိုနီးရှား၊ ပြီးတော့ ဖိလစ်ပိုင် အဲဒီလိုနိုင်ငံတွေကျတော့ ကျွန်းတွေနဲ့ သူတို့ရဲ့မြို့တော်ရှိတဲ့ နေရာကြီးနဲ့ အကွာအဝေးပေါ့။ အဲဒီလိုကနေတဲ့နေရာတွေမှာ ကျေးလက်နဲ့ မြို့ပြ သို့မဟုတ်ရင်တော့ ဗဟိုနဲ့ ဝန်းကျင်ကွာခြားမှု ဘယ်လိုရှိလဲပေါ့။

အရင်တုန်းကတော့ နည်းပညာရဖို့အတွက်ဆိုရင် အဆင့်ဆင့်ယူရတာပေါ့ပေါ့။ အခုကျတော့ သူတို့ပြောတာကတော့ နည်းပညာတွေကတော့ နည်းပညာအသစ်ကို တစ်ခါတည်းယူသုံးလိုက်၊ ဒီအဆင့်ဆင့်သွားနေတဲ့ဟာလေးကို ကျော်လိုက်ဖို့ ဖားခုန်ခုန်ပြီးတော့ ကျော်လိုရတယ်။ ဒီအတွက်လည်း အခုနောက်ပိုင်း နည်းပညာ တိုးတက်မှုနဲ့စွန့်ထွင်ဦးစီးမှု တိုးတက်မှုအရ ဖားခုန်ခုန်ရမှာကို မစိုးရိမ်ပါနဲ့။ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွေအနေနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးပြီးနိုင်ငံကို အမိလိုက်ဖို့အတွက်ကို နည်းလမ်းရရှိင်တဲ့ အခြေအနေတစ်ခုကို ဖွင့်ပေးပါမယ်တဲ့။ အရင်တုန်းကတော့ သူတို့နည်းပညာတွေပေးဖို့အတွက် အဆင့်ဆင့်အကာအကွယ်တွေရှိတယ်။ အသစ်တွေတဲ့သူကလည်း ချက်ချင်းမပေးလိုဘူး။

ဒုတိယနေ့မှာ ဒုတိယသမ္မတက ဘာကိုဆွေးနွေးခဲ့လဲဆိုတော့ အမေရိကန်နိုင်ငံအနေနဲ့ ဒီလိုစီးပွားရေး အခွင့်အလမ်းကောင်းတွေပေးတယ်ဆိုတာ အာဆီယံနိုင်ငံ ၁၀ နိုင်ငံထဲက ကိုးနိုင်ငံကပဲ ဒီလိုအခွင့်အရေးမျိုးကို အပြည့်အဝခံစားရတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံက လူငယ်စီးပွားရေးသမားတွေ အသေးစားနဲ့ အလတ်စားလူငယ်စီးပွားရေးသမားတွေအနေနဲ့ အဆိုပြုတဲ့ဟာတွေကို အပြည့်အဝ မခံစားနိုင်သေးဘူး။ ပြီးတော့ ကျန်တဲ့အာဆီယံနိုင်ငံ ကိုးနိုင်ငံက စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်တွေနဲ့ ပြိုင်ဆိုင်နိုင်စွမ်းလည်း မရှိသေးဘူး။ အဲဒါဘာကြောင့်လဲဆိုရင် အမေရိကန်နိုင်ငံရဲ့ ပိတ်ဆို့အရေးယူထားမှုတွေက ကျန်နေသေးတယ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်

ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနဲ့ ပတ်သက်လို့ကတော့ အဓိကတီထွင်ဆန်းသစ်မှုနဲ့ စွန့်ဦးတီထွင်မှုကို အဓိကထားဆွေးနွေးတာဖြစ်ပါတယ်။ ဆွေးနွေးတဲ့အထဲမှာ အဓိကအားဖြင့်တော့ (၅)ချက်ဆွေးနွေးပါတယ်။ နံပါတ်(၁) အချက်က သိပ္ပံပညာရှင်တွေနဲ့ သူတေသနပညာရှင်တွေ အာဆီယံနဲ့ အမေရိကန်ကြားမှာ ဘယ်လိုသွားလာပြောင်းရွှေ့ဆောင်ရွက်ကြမလဲဆိုတဲ့ကိစ္စ။ နံပါတ် (၂)အချက်က စွန့်ထွင်ဦးစီးသူတွေနဲ့ပတ်သက်လို့ စွန့်ထွင်ဦးစီးမှုကို မြှင့်တင်တဲ့အခါမှာ အမျိုးသမီးနဲ့ လူငယ်တွေရဲ့ကဏ္ဍ၊ အာဆီယံမှာရှိတဲ့ လူငယ်တွေရဲ့ စွန့်ထွင်ဦးစီးမှုတွေကို ဘယ်လိုအားပေးမလဲ။ ဘယ်လိုနေရာပေးမလဲ။ နောက်နံပါတ် (၃)အချက်က ထိရောက်တဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းမှုစနစ် နည်းပညာပြောင်းလဲမှုနဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေဖြစ်ထွန်းလာဖို့ တက္ကသိုလ်တွေ၊ သူတေသနအဖွဲ့အစည်းတွေကြားမှာ၊ ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍကြားမှာ ဘယ်လိုပေါင်းစပ်ကြမလဲ။ ပြီးတော့ နံပါတ်(၄)အချက်က အသေးစားနဲ့ အလတ်စား Micro လို့ခေါ်တဲ့ အသေးစား စက်မှုလုပ်ငန်းတွေ ဘယ်လို ဖွံ့ဖြိုးအောင်လုပ်ကြမလဲ။ နောက်နံပါတ်(၅)ကတော့ အာဆီယံရဲ့ သိပ္ပံနည်းပညာ ဆန်းသစ်တီထွင်မှုတွေအတွက်

ကျွန်းတွေမှာလည်း ဒီအတိုင်း တိုးတက်လာအောင် ဘယ်လိုလုပ်ကြမလဲ။ ဒါတွေအပေါ်မှာ ခုနကပြောတဲ့ နည်းပညာဖြစ်တဲ့ အထူးသဖြင့် ICT နည်းပညာကို ဘယ်လိုသုံးကြမလဲ။ ICT နည်းပညာတွေကနေ ဘယ်လိုအထောက်အကူပေးမလဲ။ ဥပမာအားဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးဆို စိုက်ပျိုးရေးနည်းပညာတွေ၊ ရာသီဥတုဖောက်ပြန်တော့ မယ်ဆို ရာသီဥတုဖောက်ပြန်တာကို ကျေးလက်မှာ အစွန့်အဖျားမှာ လုပ်နေတဲ့လူတွေ ဘယ်လိုအသိပေးမလဲ။ အဲဒီလိုအသိပေးခြင်းအားဖြင့် ကြိုသိနိုင်ခြင်းဖြင့် ကာကွယ်နိုင်တာဆို ကာကွယ်နိုင်တယ်။ နည်းပညာအသစ်ဆိုလည်း ပျံ့ပွံ့နံ့နံ့သွားနိုင်တယ်။ တစ်ဖက်က တီထွင်မှုကလည်းရှိရမယ်။ တစ်ဖက်က တီထွင်တဲ့သူတွေကိုလည်း သူတို့တီထွင်နိုင်အောင် နေရာရရှိရမယ်။ သူတို့ရဲ့တီထွင်မှုကိုလည်း ရောင်းချနိုင်တဲ့ဈေးကွက်ရှိရမယ်။ အဲဒီအရာတွေကို အဓိကအားဖြင့် ဆွေးနွေးပါတယ်။

အခုကတော့ ICT တိုးတက်လာမှုတွေ၊ နောက်တစ်ခါ ခုနကပြောတဲ့ Information Technology တိုးတက်လာတာတွေနဲ့ နောက်ဆုံးဆွေးနွေးသွားတာကတော့ iCloud ဆိုတာကို ဆွေးနွေးသွားတယ်။ iCloud ပေါ်မှာ နည်းပညာတွေကို တင်ထားလို့ရတယ်။ သတင်းအချက်အလက်တွေကို ဖလှယ်တဲ့အခါမှာ iCloud ပေါ်ကို သုံးပြီးတော့ ဖလှယ်ခြင်းအားဖြင့်လည်း ကမ္ဘာနဲ့အဝန်း ကျေးလက်နဲ့ မြို့ပြမကျန် မြန်မာနိုင်ငံမှာဆိုလည်း ကျေးလက်က လူတွေက iCloud ကို သုံးတတ်လာမယ်။ နည်းပညာတွေ၊ သတင်းအချက်အလက်တွေ၊ သတိပေးချက်တွေပေါ့။ မိုးရွာတော့မယ်၊ ရေကြီးတော့မယ်၊ မုန်တိုင်းလာတော့မယ် အစရှိသဖြင့် အဲဒီလိုအရာတွေကို iCloud က ယူကြည့်လိုက်ရင် သိနေပြီ။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ချောင်းဝရွာ ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်စဉ်ကြောင့် နန်တိမ်းချောင်းကမ်းနံဘေးနေထိုင်သူများ မကြာခဏ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်ကြရ ဖိုးရာသီမရောက်မီ အချိန်မီပြုပြင်ရန်လိုအပ်

မိုးညှင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ် အင်းတော်ကြီးဒေသ ချောင်းဝအုပ်စု ချောင်းဝကျေးရွာ နန်တိမ်းချောင်း ကမ်းနံဘေးနေထိုင်သူများမှာ နှစ်စဉ် ရေကြီးရေလျှံမှု ဖြစ်စဉ်ကြောင့် မကြာခဏ ပြောင်းရွှေ့မှုများပြုလုပ် နေကြရသဖြင့် မိုးရာသီ အချိန်မီ ပြုပြင်နိုင်ရန် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း ဒေသခံများထံမှ သိရသည်။

ချောင်းဝရွာ နန်တိမ်းချောင်း ကမ်းနံဘေးအနီးတွင် အမှီပြုနေထိုင် ကြသော အိမ်ထောင်စု ၄၀ ကျော်ခန့် သည် နှစ်စဉ် ရေကြီးရေလျှံမှု ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လာ ကြသည်မှာ နှစ်ပေါင်း ၄၀ ကျော်

ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ယခင်နှစ် ရေကြီး ရေလျှံမှုဖြစ်စဉ်ကြောင့် အဆိုပါ ချောင်းအနီးတွင် နေထိုင်ကြ သူများက အိမ်များရေစီးတွင်မောပါ ခဲ့သဖြင့် ၎င်းချောင်းကမ်းနံဘေးတွင် အခိုင်အမာဆောက်လုပ်ရန် အခက် အခဲရှိပြီး ယာယီတံငယ်များဖြင့်သာ နေထိုင်ကြရကြောင်း၊ နန်တိမ်း ချောင်းကို သက်ဆိုင်ရာမှယာဉ် ယန္တရားအကူအညီဖြင့် ချောင်းရေ လမ်းကြောင်းလှေခြင်းနှင့် ပြန်လည် ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ အချိန်မီ ဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း နန်တိမ်း ချောင်းကမ်းနံဘေးတွင် နေထိုင်သူ တောင်သူ ဦးမောင်ကျော်က ပြော သည်။



ချောင်းဝကျေးရွာတွင် နေထိုင်သူ ဒေါ်သီတာက ပြောသည်။ ချောင်းဝကျေးရွာသည် အိမ်ထောင်စု ၆၀၀ ကျော်၊ လူဦးရေ ၄၀၀၀ ခန့် နေထိုင်လျက်ရှိသည်။ အများစုမှာ

လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးကို အဓိက လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး လယ် တစ်ဧက လျှင် ယျမ်းမျှ တင်း ၁၀၀ ခန့်ထွက်ရှိ ကြောင်း၊ တောင်သူတစ်ဦးလျှင် လယ် ဧက ၃၀မှ ၇၀ ကျော်အထိ

ရှိသဖြင့် အင်းတော်ကြီးဒေသသည် ဆန်စပါးအထွက်နှုန်း အများဆုံး နေရာအနက် တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (နီတိုး)



ဦးပိန်တံတားသို့ ပြည်တွင်း ပြည်ပ ခရီးသွားဧည့်သည်များလာရောက်မှု များပြားသည်အတွက် ငှက်လှေသမားများအဆင်ပြေ

မန္တလေး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
ခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးလာသော မြန်မာနိုင်ငံ တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တွင် နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည် လေးသန်းကျော်အထိ ဝင်ရောက်လာမည်ဟု ခန့်မှန်းထား သည်။ လက်ရှိကာလ နွေဦးရာသီ ဖေဖော်ဝါရီလတွင် ဦးပိန်တံတားသို့ နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များ၊ ပြည်တွင်းဘုရားဖူးများဖြင့် နေ့စဉ် စည်ကားလျက်ရှိသည်။

ခရီးသွားဧည့်သည်များမှာ ဦးပိန်တံတားအဆုံးထိ လမ်းလျှောက်ခြင်း၊ ကျောက်တော်ကြီးဘုရားဖူးခြင်း များပြုလုပ်ပြီး မယ်ဇယ်တန်းတွင် အနားယူအပန်းဖြေလေ့ ရှိသည်။ ဦးပိန်တံတားဘေး ကမ်းစပ်နားတွင်လည်း စားသောက်ဆိုင်မျိုးစုံ ရောင်းအားကောင်းလျက်ရှိသည်။ တောင်သမန်ဒေသအနေဖြင့် ငါးကြော်၊ အကြော်မျိုးစုံ နှင့် အုန်းသီးများမှာ အထူးရောင်းအားကောင်းကြောင်း သိရသည်။

ဦးပိန်တံတားရောက် နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည် အများစုမှာ ညနေခင်းနေဝင်ဆည်းဆာကို ကြည့်ရှုရန် အဓိက လာရောက်ကြသည်။ ဧည့်သည်အဝင်များသည့် အတွက် ငှက်လှေသမားများ အလုပ်ဖြစ်လျက်ရှိသည်။ ဦးပိန်တံတားတွင် ငှက်လှေ ၆၀ ကျော်ရှိသည်။ ခရီးသွား ဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီများနှင့် ချိတ်ဆက်ထားသည့် ငှက်လှေ အသင်းရှိသလို ကိုယ်တိုင်ဧည့်ကြိုကာ လှော်ခတ်သည့်

(တိမ်တမန်)

အင်းတော်၌ မီးဘေးကာကွယ်ရေး ဆောင်ရွက်

အင်းတော် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်မြင့်သည် ကော်မတီ(၃)ရပ်၊ မြို့မိမြို့ဖ၊ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူးတို့နှင့်အတူ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက် နံနက်က မြို့နယ်အတွင်း မီးဘေးအန္တရာယ် ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးလုပ်ငန်းများဖြစ်သော မီးသတ်ယာဉ် များ သင့်(၄)သင့်၊ ကောင်း(၄)ကောင်း၊ မြန်(၃)မြန် ရှိစေရေးအတွက် ကြည့်ရှု စစ်ဆေးပြီး လိုအပ်ချက်များအား ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ ကိုမင်(အင်းတော်)

ပဲစင်းငုံတွင်ကျရောက်သည့် ပွင့်ထွေးပိုးနှင့် သီးလုံး ဖောက်ပိုးများအား ကာကွယ်နည်းစနစ် စမ်းသပ်အောင်မြင်

ပဲစင်းငုံသီးနှံတွင် ပွင့်ထွေးပိုးနှင့် သီးလုံးဖောက်ပိုး ကျရောက်မှုကို ထိရောက်သော ကာကွယ်နည်းစနစ် နည်းစနစ်ကို မုံရွာမြို့၊ ဇလော်စိုက်ပျိုး ရေးသုတေသနဌာနမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စမ်းသပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပဲစင်းငုံပွင့်ထွေးပိုးနှင့် သီးလုံးဖောက် ပိုးကိုထိရောက်စွာ ကာကွယ်နိုင်ခဲ့ခြင်း သည် ကျေးရွာကြောင်း စစ်မျိုးပဲစင်းငုံ သုတေသနလုပ်ငန်း တာဝန်ခံ ဦးကျော်ထွေးအောင်ထံမှ သိရသည်။

“ဓာတုဗေဒ လျော့ချလိုတဲ့အတွက် စမ်းသပ်ခဲ့တာ အထွက်နှုန်းလည်း ကောင်းပြီး ဓာတုပိုးသတ်ဆေးမသုံးဘဲ တစ်ပတ်တစ်ကြိမ် Shaking လုပ်တဲ့ စမ်းသပ်ချက်ဟာ ပဲစင်းငုံပွင့်ထွေးပိုးနဲ့ သီးလုံးဖောက်ပိုးကို ထိရောက်စွာ ကာကွယ်နိုင်ခြင်းနိုင်တာကို တွေ့ရပါတယ်။”

ရာခိုင်နှုန်း အထွက်ပိုသည်ကို တွေ့ရ ကြောင်း သိရသည်။ တစ်ပတ်ပါသီးတောင့် ပါဝင်မှုတွင် လည်း Chlorpyrifos 300cc/ac ပက်ဖျန်းခြင်းက တစ်ပတ်ပါသီးတောင့် ၄၀၀ခန့် ပါဝင်ပြီး ပိုးထိုးတောင့် တစ်ပတ်တွင် ရှစ်တောင့်သာ ပါဝင် ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ စမ်းသပ်မှုကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန် ၈ ရက်တွင် စတင်စိုက်ပျိုးခဲ့ပြီး စိုက်ချိန်မှစ၍ အပင်ပေါက်စုံချိန်၊ ပူးပွင့်ဝင်ချိန်အထိ နေ့စဉ်ကြည့်ရှု လေ့လာခဲ့သလို မိုးခေါင်သည့် ကာလ ကို ဖြတ်သန်းရသဖြင့် စမ်းသပ် ကွက်ကို ရေတစ်ကြိမ်သွင်းပြီး ကြားတိုက်ခြင်း၊ ပေါင်းပေါက်ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးရကြောင်း သိရသည်။ မျိုးဝင်းထွန်း (မုံရွာ)



မြန်နွာကန်တော်ကြီးတွင် ပူပြင်းမည့်ရာသီဥတုဒဏ်ကြောင့် သောက်သုံးရေအခက်အခဲဖြစ်မည်ကို ဒေသခံများစိုးရိမ်လျက်ရှိ

ငါးရောက် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ငါးရောက်မြို့နယ် အမှတ်(၂)ဈေးကုန်းရပ်ကွက်အတွင်းရှိ မြန်နွာကန်တော် ကြီး မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန်သည် နှစ်စဉ် မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်လေးရပ်ကွက်နှင့် အနီးဝန်းကျင်ရှိကျေးရွာများမှ ဒေသခံပြည်သူများကို နွေ မိုး၊ ဆောင်း သုံးရာသီပတ်လုံး သောက်သုံးရေလုံလောက်စွာ အကျိုးပြုပေးလျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

ယခုနှစ်တွင်လည်း အဆိုပါ မိုးရေလျှောင့်ကန်ကြီး အတွင်းသို့ မိုးရေများဝင်ရောက်ခဲ့၍ ယခုအချိန်ထိ ရေများ ကျန်ရှိနေသေးသော်လည်း ပူပြင်းမည့်ရာသီဥတုဒဏ် ကြောင့် နွေရာသီအချိန် သောက်သုံးရေရှားပါးမှု အခက် အခဲများနှင့် ကြုံတွေ့ရမည်ကို ဒေသခံများအနေဖြင့် စိုးရိမ် လျက်ရှိနေကြကြောင်း ငါးရောက်မြို့ အမှတ်(၂) ဈေးကုန်းရပ်ကွက်မှ ဒေသခံပြည်သူများထံမှ သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ငါးရောက်မြို့နယ်မှာ နွေ မိုး၊ ဆောင်းသုံးရာသီစလုံး သောက်သုံးရေကို ကျွန်တော်တို့ အမှတ်(၂) ရပ်ကွက်မှာရှိတဲ့ မြန်နွာကန်တော်ကြီး မြေသား မိုးရေလျှောင့်ကန်မှရေကိုပဲ မှီခိုအားထားအသုံး ပြုနေရတာပါ။ ဒီနှစ်တော့ အမှတ်(၂) ပျဉ်းပင်ရပ်ကွက် အနီးမှာရှိတဲ့ တပြားဆည်ကြီးမှရေကို မော်တာနဲ့စုပ်ပြီး မြန်နွာကန်တော်ကြီး မြေသားမိုးရေလျှောင့်ကန်ထဲကို ကြိုတင် ပြည့်တင်းဆောင်ရွက်ထားပြီးပါပြီ။ အခုဆိုရင် မြို့ပေါ် ရပ်ကွက်တွေမှာရှိတဲ့ ရေတွင်းတွေဟာဆိုရင် ရေထွက်မှုတွေနည်းသွားပါပြီ။ တချို့တွင်းတွေဆို ရေတောင်မထွက်တော့ပါဘူး။”

ရဲဝင်းနိုင်(ညောင်ဦး)

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

[၀၉ - ၂ - ၂၀၁၆ (သောကြာနေ့)]

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes Football Magazine, Hyper Sport, The Farmer, Weekly Sport Info, and various news programs.

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်း သတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့်ပေးပါသည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes 'လူမိုက်ကိုမမိဝဲမဆည်းကပ်ရ' (The Killing of King), 'မြန်မာ့အနုပညာအဖွဲ့' (Myanmar Arts and Culture), and 'မြန်မာ့အနုပညာအဖွဲ့' (Myanmar Arts and Culture).

မှတ်ချက်။ ၁၀၀ Plus Stars Cup MFF Beach Soccer Championship 2016 ဘောလုံးပြိုင်ပွဲတိုက်ရိုက် ထုတ်လွှင့်မှုအစီအစဉ်

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

MRTV- 4

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes 'ပဋိပက္ခဒီပိုက်+ အာဇာနည်ယုတ်' (Pattipakkadipon + Azathayathay), 'စိတ်ချမ်းသာမှု ဘယ်မှာရှိသလဲ' (Where is happiness?), and 'ရန်ကုန်မြင်ကွင်းကျယ်' (DumaxAptamil Super Gold Trade Launch).

mitv

Table with 2 columns: Time slots and Program names. Includes 'A Highland with Peace and Charm', 'Shan Novices To Be...', 'An Ardent Aficionado Of Traditional Design', and 'Entrepreneur "Soe Nyi Nyi" 19 Hours'.

ရုပ်ရှင်အညွှန်း

ပြုစုမှုပြင်

ဖက်ရှင်လောကထဲက မှုခင်းတွေကို ဖော်ထုတ်ခဲ့တဲ့ Zoolander 2 ဇာတ်ကားစတင်ပြသ



ယခုတစ်ပတ်ရဲ့ ရုပ်ရှင်အညွှန်းကဏ္ဍမှာတော့ ဖက်ရှင်လောကထဲက နာမည်ကြီးတေးသံရှင် တစ်ဦးရဲ့ ပုံတူကိုယူပြီး ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်သူတွေကို ဘယ်လိုဖော်ထုတ်မလဲဆိုတာကို ရင်သပ်ရှုမောဖွယ် ဟာသဇာတ်ကွက်များနောက်ကြည့်ရှုခံစားနိုင်မယ့် Zoolander 2 လို့ အမည်ရတဲ့ သရိုးဒီဇာတ်ကားတစ်ကားနဲ့ မိတ်ဆက်ပေးချင်ပါတယ်။ ဒီဇာတ်ကားကို အမေရိကန်ဟာသသရုပ်ဆောင်တစ်ဦးလည်းဖြစ်၊ ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်သူတစ်ဦးလည်းဖြစ်တဲ့ ဘမ်စတယ်လာက ဒါရိုက်တာတစ်ဦးအဖြစ်ရော သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ်ပါ ပါဝင်ထားပြီး စပိန်မင်းသမီး ပန်နီလုပ်ခရုလည်း ပါဝင်အားဖြည့်ပေးထားပါတယ်။ ဒီဇာတ်ကားရဲ့ဇာတ်လမ်းအခြေအနေကို တင်ပြရမယ်ဆိုရင် အရင်တုန်းက ဖက်ရှင်လောကမှာ နာမည်ကြီးခဲ့တဲ့ နာမည်ကြီးမော်ဒယ် Derek Zoolander ရဲ့ Blue Steel မျက်နှာပုံကို စွပ်ပြား စနစ်တကျ ပီပီရီရီ ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်တဲ့ လူသတ်သမားတွေရဲ့လက်ချက်ကြောင့် ကမ္ဘာအချောဆုံး နာမည်ကြီး တေးဂီတအဆိုတော်တွေ ကြွလွင့်ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒါကြောင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာရဲဘော်က ရာဇဝတ်သားတွေကို ဖမ်းမိနိုင်ဖို့အတွက် မော်ဒယ်ဟောင်း Derekနဲ့ သူ့ရဲ့သူငယ်ချင်းကို အကူအညီတောင်းကာ ဖက်ရှင်လောကထဲကို စိမ့်ဝင်ထိုးဖောက်ပြီး လူသတ်သမားကို ဖော်ထုတ်ပေးပါတယ်။ အဲဒီအချိန်မှာပဲ တစ်ချိန်က Derek ရဲ့ ပြိုင်ဘက်တစ်ယောက်ဟာ ထောင်ကလွတ်မြောက်လာခဲ့ပြီး သူ့ရဲ့လုပ်ငန်းတွေကို နှောင့်ယှက်ဖို့ကြံစည်လာတဲ့အခါ သူတို့သူငယ်ချင်းနှစ်ယောက်ဟာ အခက်အခဲတွေကို ကျော်လွှားပြီး သူတို့ရဲ့တာဝန်ကို အောင်မြင်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်ပုံကို ရိုက်ကူးတင်ဆက်ထားတဲ့ ရုပ်ရှင်ကားတစ်ကား ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇာတ်ကားကို နေပြည်တော် cineplex 1,2,3 နဲ့ မင်္ဂလာဒုံဦးမွန်း ရုပ်ရှင်ရုံတွေမှာ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၉ ရက်မှာ စတင်ရုံတင်ပြသမှာ ဖြစ်ပါကြောင်း ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါတယ်။

အချစ်နဲ့ပတ်သက်လို့ ဖွင့်ဟလာတဲ့ ရှင်မင်အ

အေးပြည့် - စုစည်းသည်

တောင်ကိုရီးယားမင်းသမီးရှင်မင်အဟာ မြန်မာကိုရီးယားရုပ်ရှင်ချစ်ပရိသတ်တွေနဲ့ အလွန်ရင်းနှီးတဲ့ မင်းသမီးတစ်ဦးဖြစ်ပါတယ်။ သူဟာ မြန်မာပရိသတ်တွေအကြိုက် "မြေခွေးမလေးကိုယ့်ချစ်သူ" အပါအဝင် ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲများစွာနဲ့ မြန်မာပရိသတ်တွေရဲ့ရောက်ရှိခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။ ရှင်မင်အဟာ တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံရဲ့ နာမည်ကျော်မဂ္ဂဇင်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ "Cosmopolitan"ရဲ့ မတ်လထုတ်မဂ္ဂဇင်းမှာတော့ သူ့ရဲ့အချစ်အပေါ်ထားရှိတဲ့ အမြင်နဲ့ ခံစားချက်တွေကို ဖွင့်ဟခဲ့ကြောင်း အမ်ဂျေဒီဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ အဆိုပါမဂ္ဂဇင်းမှာပါဝင်တဲ့ ရှင်မင်အရဲ့ အင်တာဗျူးမှာတော့ မင်းသမီးက အချစ်ဟာ သူ့ဘဝအတွက် အရေးပါတဲ့အရာတစ်ခုဖြစ်တယ်လို့ ရင်ဖွင့်ခဲ့ပါတယ်။ ရှင်မင်အက "အချစ်ဟာ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ခွန်အားလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ လူတွေဟာ အချစ်ကို လက်ခံခံစားနေချိန်မှာ ပိုမိုလှပနေတတ်လို့ပဲ ဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ လူတွေဟာ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရသာ ကွဲပြားမှု ရှိချင်ချင်မယ်။ အချစ်ကိုခံစားရချိန်မှာ စိတ်ထဲမှာတော့ ပြည့်စုံသွားတာမျိုးပဲ။ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ယုံကြည်မှုတွေလည်း ပိုရှိလာတယ်။ အဲဒီအရာတွေကပဲ လူတစ်ဦးကို ပိုမိုလှပသွားစေတာလေ"လို့ အဆိုပါအင်တာဗျူးမှာ ဖြေကြားထားပါတယ်။ အသက်(၃၁)နှစ်အရွယ် ရှင်မင်အဟာ (၂၆)နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ မင်းသားကင်မ်ဂျင်နဲ့ ချစ်သူတွေပါ။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ ၂၀၁၅ ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်းက တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦးစတင်စိတ်ဝင်စားခဲ့ကြပြီး ချစ်သူတွေဖြစ်နေကြောင်းကို မတ်လမှာ တရားဝင်ကြေညာခဲ့ပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးဟာလည်း တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အကျော်ကြားဆုံးသော အနုပညာရှင်ရုံတွေထဲမှာ ပါဝင်ပါတယ်။



နယူးယောက်မြို့ကို စောင့်ရှောက်နေတဲ့ နှင်ဂျာပင်လယ်လိပ်လေးများ

ထိပ်ဖျားမှာ အသီးသီးနေရာယူရင်း တွေ့ကြုံရမလဲ။ လိပ်လေးတွေ မြို့ကို စောင့်ကြည့်နေပုံရတာကြောင့် ဒီရုပ်ရှင်သစ်မှာလည်း နယူးယောက်မြို့ကြီး ဘယ်လိုအခက်အခဲတွေနဲ့ ဖွင့်ဟလာတဲ့ ရှင်မင်အရဲ့ အင်တာဗျူးမှာတော့ မင်းသမီးက အချစ်ဟာ သူ့ဘဝအတွက် အရေးပါတဲ့အရာတစ်ခုဖြစ်တယ်လို့ ရင်ဖွင့်ခဲ့ပါတယ်။ ရှင်မင်အက "အချစ်ဟာ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ခွန်အားလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ လူတွေဟာ အချစ်ကို လက်ခံခံစားနေချိန်မှာ ပိုမိုလှပနေတတ်လို့ပဲ ဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။ လူတွေဟာ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရသာ ကွဲပြားမှု ရှိချင်ချင်မယ်။ အချစ်ကိုခံစားရချိန်မှာ စိတ်ထဲမှာတော့ ပြည့်စုံသွားတာမျိုးပဲ။ ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ယုံကြည်မှုတွေလည်း ပိုရှိလာတယ်။ အဲဒီအရာတွေကပဲ လူတစ်ဦးကို ပိုမိုလှပသွားစေတာလေ"လို့ အဆိုပါအင်တာဗျူးမှာ ဖြေကြားထားပါတယ်။ အသက်(၃၁)နှစ်အရွယ် ရှင်မင်အဟာ (၂၆)နှစ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ မင်းသားကင်မ်ဂျင်နဲ့ ချစ်သူတွေပါ။ သူတို့နှစ်ဦးဟာ ၂၀၁၅ ဖေဖော်ဝါရီလအတွင်းက တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦးစတင်စိတ်ဝင်စားခဲ့ကြပြီး ချစ်သူတွေဖြစ်နေကြောင်းကို မတ်လမှာ တရားဝင်ကြေညာခဲ့ပါတယ်။ သူတို့နှစ်ဦးဟာလည်း တောင်ကိုရီးယားရဲ့ အကျော်ကြားဆုံးသော အနုပညာရှင်ရုံတွေထဲမှာ ပါဝင်ပါတယ်။

ဒါရိုက်တာ ဒွေဂ်ဂရင်းရိုက်ကူးတဲ့ ယင်းရုပ်ရှင်သစ် "Out of the Shadows"မှာ လိပ်နှင့်ဂျာလေးတွေဟာ သိပ္ပံပညာရှင် ဒေါက်တာဘတ်စ်တာစတော့မန်းနဲ့ အခြားသော ရန်သူတွေရဲ့ နယူးယောက်မြို့အပေါ်ကျူးကျော်တိုက်ခိုက်မှုတွေမှာ ပါဝင်ဖြေရှင်းပေးပုံတွေကို တွေ့မြင်ရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းရုပ်ရှင်မှာလည်း လိပ်လေးတွေရဲ့ လူသားသူငယ်ချင်းတွေဖြစ်ကြတဲ့ သတင်းထောက်အိုနေလ်နဲ့ ကင်မရာသမား ဟန္တန်ဖန်းဝစ်ခ်တို့အဖြစ် မင်းသမီး နက်ဂန်ဖောက်စ်နဲ့ မင်းသား ဝေလ်အန်းနက်တို့ကပင် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။ ယင်း "Teenage Mutant Ninja Turtles" ရုပ်ရှင်ဇာတ်လမ်းတွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်က စတင်ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ယခုထုတ်လွှင့်မယ့် ဒုတိယမြောက် ရုပ်ရှင်သစ်ကိုတော့ လာမယ့်ဇွန် ၃ ရက်မှာ အမေရိကန်၌ စတင်ရုံတင်မှာဖြစ်ပါတယ်။



ဖြည့်တွင်းရေးရာ

စစ်ကိုင်းမြို့တွင် စည်းကမ်းမဲ့ယာဉ်မောင်းနှင်ခြင်းအရေးယူမှု ၁၅၇၇ မှုရှိ

စစ်ကိုင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

စစ်ကိုင်းမြို့တွင် အမှတ် ၁၀၅ ယာဉ်ထိန်း တပ်ဖွဲ့စုမှ ဖေဖော်ဝါရီ ရက်စတင်၍ စည်းကမ်းမဲ့ယာဉ်မောင်းနှင်သူများအား အရေးယူခြင်း၊ ပညာပေးခြင်းများ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ယနေ့ထိ အမှုပေါင်း ၁၅၇၇ မှုရှိခဲ့သည်။

အဆိုပါ စည်းကမ်းမဲ့ ယာဉ်မောင်းနှင်သူများအား တရားရုံးသို့ ဦးတိုက်လျှောက်ထား၍ ဒဏ်ငွေရိုက်ခွဲကြောင်း၊ ပထမ ဒဏ်ငွေကို ကျပ် ၃၀၀၀ သတ်မှတ်ထားပြီး ဒုတိယအကြိမ်ဒဏ်ကြေးငွေကျပ် ၃၀၀၀၀ ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီက

ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့စုမှူးရုံးတွင် အရေးယူခံရသည့် ယာဉ်မောင်းများကို ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့စုမှူး ဒုရဲမှူးလေးမြင့်က ယာဉ်စည်းကမ်း၊ လမ်းစည်းကမ်းဆိုင်ရာများ မော်တော်ယာဉ်ဥပဒေပါ တားမြစ်ချက်နှင့် ပြစ်ဒဏ်များအား ပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေခြင်းများ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။

စည်းကမ်းမဲ့ မော်တော်ယာဉ်မောင်းနှင်သူများကို စဉ်ဆက်မပြတ်အရေးယူခြင်းများ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့စုမှူးဒုရဲမှူးလေးမြင့်က ပြောကြားခဲ့သည်။ ၅၃၁

ဝန်းသိုဂေါ်ဖီထုပ်များ လှိုင်လှိုင်ထွက်ရှိသော်လည်း ဈေးကွက်အတွင်း အရောင်းအဝယ်ပါးလျက်ရှိ

ကောလင်း ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ယခုနှစ်တွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်းသိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာများ၌ ဂေါ်ဖီထုပ်များ လှိုင်လှိုင်ပေါ်ချိန်ရောက်သော်လည်း ဂေါ်ဖီထုပ်ဈေးကွက်မှာ အရောင်းအဝယ်အေးလျက်ရှိကြောင်း စိုက်ပျိုးရေးဥပဒေများက ပြောသည်။

ဝန်းသိုမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒေါင်းယူးချောင်းကိုအခြေပြု၍ မကျီးကုန်း၊ ဇီးဖြူပင်၊ စိန်လည်၊ ကြိုင်းခွင်၊ သပြေသာ၊ အောင်းကုန်း၊ အုပ်ဖိုသရက်အိုက် စသည့်ကျေးရွာများသည် နှစ်စဉ်ရာသီပေါ်သီးနှံများကို စိုက်ပျိုးကြပြီး ထွက်ရှိသည့်သီးနှံများကို ကောလင်းဈေးကွက်သို့ အဓိကအားထားကာ ရောင်းချလျက်ရှိသည်။

“လွန်ခဲ့တဲ့ငါးနှစ်လောက်ကဆိုရင် အခုလိုရာသီမှာ ရွာကနေ သုံးဘီးဆိုင်ကယ်တွေနဲ့ တင်ပြီး ကောလင်းကိုမနက်ရောက်တာနဲ့ ဖောက်သည်တွေကို ရောင်းချရတယ်။ ဒါ့အပြင်အခြားမြို့နယ်တွေက ရွှေလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သူတွေဆိုရင် အလုပ်သမားတွေ ကျေးဇူးဆိုပြီး ကားတွေနဲ့ အများအပြားလာဝယ်ကြတော့ တစ်ရက်တည်းနဲ့ ကုန်သွားတော့ ရောင်းကောင်းခဲ့ပါတယ်။ ဒီနှစ်မှ တစ်နေ့ကုန်ရောင်းလို့ မကုန်တာကြောင့် ညဈေးတန်းတွေမှာတောင် ထပ်ပြီး ရောင်းချနေရပါတယ်” ဟု ဝန်းသိုမြို့နယ် ဇီးဖြူပင်ကျေးရွာမှ ဂေါ်ဖီထုပ်ရောင်းချသူတစ်ဦးက ပြောသည်။

“ဒီနှစ် ကျွန်မတို့ရွာဘက်ကလူတွေ ဂေါ်ဖီထုပ်စိုက်ပျိုးကြတာဆိုရင် တစ်ဦးကို ဂေါ်ဖီထုပ် အထုပ်ပေါင်းငါးထောင်ကနေ ရှစ်ထောင်လောက်ရကြတော့ ဇန်နဝါရီလထဲမှာ ပေါ့ဦးပေါ့ဖျားဖြစ်တာကြောင့် ဂေါ်ဖီ



ထုပ်အသေး တစ်ထုပ်ကို ငွေကျပ် ၂၀၀ ရတယ်။

ဈေးကောင်းရကြတာပါ။ အခုကဂေါ်ဖီထုပ် အသေးတစ်ထုပ်ကို ငွေကျပ် ၁၀၀ အကြီးတစ်ထုပ်ကို ကျပ် ၂၀၀ နဲ့ ရောင်းတာ ရောင်းမကောင်းကြဘူး။ အဲဒါကြောင့်ဂေါ်ဖီထုပ်အကြီးတစ်ထုပ်ကို ငွေကျပ် ၂၀၀ နဲ့ ရောင်းနေရပါတယ်။ ဒါတောင် အရောင်းအဝယ်ကအေးနေတုန်းပါ” ဟု ဝန်းသိုမြို့နယ် စိန်လည်ကျေးရွာမှ ဂေါ်ဖီထုပ်ရောင်းချသူတစ်ဦးကပြောသည်။

ယခုအခါ ဂေါ်ဖီထုပ်ဈေးကွက်တွင်

အရောင်းအဝယ်အေးနေခြင်းသည် ကောလင်းမြို့နယ်အတွင်း၌ ယမန်နှစ်ကရေကြီးနှစ်မြုပ်ခဲ့သည့် ကျေးရွာများမှ စပါးအထွက်နှုန်းလျော့နည်းခြင်းကြောင့် ဈေးဝယ်သူများလာရောက်မှု နည်းပါးခြင်း၊ အခြားဒေသမှလည်း ကောလင်းမြို့သို့ လာရောက်ရောင်းချသူများပြားခြင်း၊ သစ်လုပ်ငန်းများနှင့် ရွှေလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်မှုများမရှိတော့ခြင်းကြောင့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုနည်းပါးတာ အခြားအရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများလည်း အေးလျက်ရှိကြောင်း ဈေးကွက်ကျွမ်းကျင်သူများက သုံးသပ်ပြောသည်။ ဖိုင်းလူဗေး(မီဒီယာဂရု)

ပဲတီစိမ်းများဈေးကွက်အတွင်း လှိုင်လှိုင်ဝင်ရောက်

သုံးစွဲ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၈

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး သုံးစွဲမြို့နယ်တွင် ပဲတီစိမ်းများ ဈေးကွက်အတွင်းလှိုင်လှိုင်ဝင်ရောက်လျက်ရှိပြီး ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက် ပေါက်ဈေးမှာ တစ်တင်းပိဿာ ၂၀ လျှင် ကျပ် ၄၁၀၀၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သုံးစွဲမြို့နယ်တွင် ရေဆင်းပဲတီစိမ်းနှင့် ရွှေဝါပဲတီစိမ်းအမျိုးအစားနှစ်မျိုးကို အဓိကစိုက်ပျိုးကြပြီး ထိုအထဲမှ ရေဆင်းပဲတီစိမ်းကို ဦးစားပေးစိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ ရေဆင်းပဲတီစိမ်းပဲတောင့်က ကြီးပြီးရသည့် ပဲလုံးကြီးကာ အရောင်လှသောကြောင့် ဈေးကွက်တွင် မျက်နှာပန်းလှကြောင်း ပဲဆွတ်ခူးသူများမှာလည်း အလွယ်တကူအဆင်ပြေစွာဆွတ်ခူးနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ပဲဆွတ်ခူးရာတွင် ဒေသအခေါ်တင်းတောင်း (ဆန်ရှစ်လုံးကိုက် ၁၈ ပြည့်ဝင်) တစ်တောင်းလျှင် လုပ်သားရွားပါးမှုကြောင့် ကျပ် ၅၀၀ ပေးရပြီး နေရာဒေသအကွာအဝေးအလိုက် ဈေးနှုန်းကွာခြားကြောင်း သိရသည်။

ပဲဆွတ်ခူးရန် လာရောက်ကြသူများမှာ ဧရာဝတီ၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသများနှင့် အညာဒေသကျေးရွာများမှဖြစ်ပြီး အများစုမှာ အမျိုးသမီးများဖြစ်သည်။

သုံးစွဲမြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုပေါင်း ၆၅ အုပ်စု၌ ဆောင်းသီးနှံပဲတီစိမ်းစိုက်ဧက ၁၃၀၄၃၀၊ ပဲလွမ်းစိုက်ဧက ၃၇၀ စုစုပေါင်းပဲမျိုးစုံစိုက်ဧက ၁၃၀၈၀၀ စိုက်ပျိုးထားကြောင်း သိရသည်။ ကိုကျော်(သုံးစွဲ)



Call Now!

New Motion Travels & Tours

★ အမေရိကားခရီးစဉ် - April 7,11	★ ဗဟိုဥရောပခရီးစဉ် - April 11	★ ဗဟိုအာရှခရီးစဉ် - April 11,12
★ ဥရောပခရီးစဉ် - April 9	★ ကိုရီးယားခရီးစဉ် - April 11,12	★ ဖူးဘက်ခရီးစဉ် - April 12
★ အင်္ဂလန်ခရီးစဉ် - April 10	★ ဂျပန်ခရီးစဉ် - April 11,12	★ ဖူးဘက်- ဗဟိုအာရှခရီးစဉ် - April 11
★ ဩစတေးလျခရီးစဉ် - April 10	★ ဝိယက်နမ်ခရီးစဉ် - April 12	★ ဝိယက်နမ်-ကမ္ဘောဒီးယားခရီးစဉ် - April 11
★ ဒုဘိုင်းခရီးစဉ် - April 11	★ စင်ကာပူခရီးစဉ် - April 12,13	★ စင်ကာပူ-မလေးရှားခရီးစဉ် - April 11,12
★ ဟောင်ကောင်ခရီးစဉ် - April 11,12	★ ဘာလီခရီးစဉ် - April 12	★ စင်ကာပူ-ဘာလီခရီးစဉ် - April 12

Yangon Office: No.20, Kyuntaw Road, Sanchaung Tsp, Yangon Tel: 01-508124, 523253, 09-73148933~44~55~66

Mandalay Office: No.234, 33rd Street, Bt 81st & 82nd St. Tel: 09-4314787909, 259033443, 797522254

Escape From Everyday Life

ဝက်ဒြိနဲ့ အဟဋ္ဌာတ်တွေအတွက် စိတ်ညစ်ပင်နုပါနဲ့

ဖြင့် အင် ဆန်း

အရေပြားနှင့် အကျအပျောက်ဆေးခန်း

- ဝက်ဒြိကုသမှု အစီအစဉ်များ ဝက်ဒြိအဟဋ္ဌာတ်ကုသမှု
- တင်းတိမ်၊ ပွဲခြောက်ကုသမှု မျက်နှာအရေအကြောင်းကုသမှု
- အသားဖြူဝင်းခြင်းအတွက်ကုသမှု

အရေပြားအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ ကိုယ်တိုင် ကုသပေးပါသည်။

အမှတ် - ၄၄၄၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဘိုသာလမ်း (အထက်)၊ (အမေရိကန်စီးရှင်းပျက်မှန်ဆိုင်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်)၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၃၀၂၂၄၇၊ ၂၅၆၀၄၅။

ဖေဖော်ဝါရီ ၈လပြည့်နား၊ အထက်တန်းမကျောင်းခွဲ၊ ရခိုင် ချောင်းရွာ အထူးတန်းတင် ပညာသင်ကြားရေး ဓဿာ ကျောင်းဝင်းအမှတ် - ၁၃၃/၁၅ ဖြစ်သူ မနန်းကလျာဇီ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမျိုးဝင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဦးမျိုးဝင်း	ပျောက်ဆုံးကြောင်း Smile Kingpin Co.,Ltd ၏သွင်းကုန် လိုင်စင်အမှတ်[ILV-15-16 1537(14-8-2015)] သည် ခရီးသွားလာရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၈၀၅၀၅၆၅	ပျောက်ဆုံးခြင်း ကျွန်တော် ဦးစံရဲထွန်း[၁၃/တကန(နိုင်) ၂၅၄၂၀၉]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ်-MA 532609 မှာ ခရီးသွားလာရင်းပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါ ရန်။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၄၁၀၂၄
---	--	--

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ

အဆင့်မြင့် Laminate Flooring ကြမ်းခင်းမြားများနှင့် 100% ခေ့ခိုခံ

ဗိုဇိုင်းကြမ်းခင်းမြားများကို ချေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ငိုက်ချိတ်ရောင်းချပေးနေပါသည်။

အရောင်းခန်းမ(၁) အမှတ်(၂၀)၊ အလယ်ရွှေတိုင်လမ်းမကြီး၊ ရွှေတိုင်ဟိုတယ်ဘေး၊ ပဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
Ph : 01-8603151, 01-8603389, 09-8626261, 09-5426261, 09-73152381

အရောင်းခန်းမ(၂) တိုက်(အေ-၂)၊ အခန်း(၀၀၄)၊ ယုနေပလာဘေး၊ အောင်မင်္ဂလာမုတ်တိုင်အနီး၊ ပညားလယ်လမ်း။
Ph : 09-5425251, 09-73225484

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကျော်ဘာအစေးလှီးခြင်းနှင့် ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ခြင်း (Field Day) ကွင်းဆင်းသရုပ်ပြ



ချောင်းဆုံ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀

မွန်ပြည်နယ်ချောင်းဆုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျော်ဘာစိုက်တောင်သူများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သည့် ကျော်ဘာများ... မွန်ပြည်နယ်ချောင်းဆုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျော်ဘာစိုက်တောင်သူများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သည့် ကျော်ဘာများ...

စာရင်းဇယား ပြုစုထိန်းသိမ်းနည်းသင်တန်းဖွင့်

ဆွမ်ပရာတွမ် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ကချင်ပြည်နယ် ပုတာအိုင်ခရိုင် ဆွမ်ပရာတွမ်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနရုံးတွင် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း၌ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မြစ်စမ်းရောင်းကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းအောင်မြင်ရေးအတွက်...

လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာစွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်းဖွင့်

မော်လိုက် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာနရှိဝန်ထမ်းများ ရုံးလုပ်ငန်းပိုင်းဆိုင်ရာများ ကျွမ်းကျင်မှုရှိစေရန်အတွက် ဖွင့်လှစ်သည့် လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ စွမ်းရည်မြှင့်သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၅ ရက်နေ့က ၉ နာရီတွင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်ခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနရုံးအပေါ်ထပ်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေ အလေအလွင့်မရှိအကျိုးရှိစွာ သုံးစွဲနိုင်ရေးပညာပေးဆွေးနွေး

မလိုင် ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀
အယ်နီညိုရိုက်ခတ်မူဒဏ်ကြောင့် စိုက်ပျိုးရေးနှင့် သောက်သုံးရေ အလေအလွင့်မရှိအကျိုးရှိစွာသုံးစွဲနိုင်ရေး ရင်းလင်းပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီ ၁၆ ရက် ညနေ ၃ နာရီက မလိုင်မြို့အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

Advertisement for GUSTO International College. Includes text: 'ကွန်ပျူတာ နည်းပညာဖြင့် အောင်မြင်သော အနာဂတ်ကို တည်ဆောက်လိုသူများအတွက်' and lists of courses like BSc (Hons) Computing (UK) and HND Diploma in Computing (UK). Also features portraits of staff members and contact information.

Advertisement for real estate services. Includes text: 'လုံးချင်းငါးပေ ၃၅' and 'ဂရုမပြုပါ' along with contact numbers and addresses.

အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

စိန်ပန်းထိမ် (မိချော/ဟန်းမိတ်)အတွက် ၁၀ ဦး
စိန်တပ် (Setting)အတွက် ၅ ဦး
ဖယောင်းလုံး (ပုံထွင်း)အတွက် ၅ ဦး
အထက်ပါအလုပ်နေရာများအတွက် အတွေ့အကြုံရှိသူများဦးစားပေးမည်။
အလုပ်လျှောက်ထားလိုပါက CV Form (ကိုယ်ရေးအချက်) မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်
ထောက်ခံစာတို့နှင့်အတူ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၉၀၀၈၊ ၀၉-၃၃၀၈၆၄၃၅

REAL COMFORT Beauty Spa မှ

ဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်

၁။ အမျိုးသမီးဝန်ထမ်း (ခန့်မှန်းခြေရနိုင်ငွေ ၂၀၀၀၀/- နှင့်အထက်) (၂၀-ဦး)
၂။ အိမ်အကူ (သန့်ရှင်းရေး) အမျိုးသမီး (အသက် ၂၅ နှစ်အောက်ရှိသူ) (၂၀-ဦး)
၃။ မန်နေဂျာ (လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ (၃) နှစ်ရှိသူ) (၁-ဦး)
(အထက်ပါအမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် လစာကောင်းကောင်းပေးမည်။ စားစရိတ်ငြိမ်း၊
အဆောင်ပေးမည်။ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ ၅ ရက်အတွင်းသာ။)
လိပ်စာ-တိုက်(အေမ်)၊ အခန်း(၁၀၀)၊ ရွှေကမ္ဘာအိမ်ရာ၊ မင်းဓမ္မလမ်း၊
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၁-၆၆၃၃၄၄၊ ၀၉-၈၃၃၁၂၈၉
(မှတ်ချက်။ မြို့တွင်းနှင့်နယ်စပ် Agency များလည်း ဆက်သွယ်ရန်လက်ခံသည်။)

ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်

ရန်ကုန်မြို့တွင် မကြာမီဖွင့်လှစ်မည့် ဆေးရုံသစ်ကြီးတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရန်
အောက်ပါရာထူးများအတွက် ဖော်ပြပါအရည်အချင်းများနှင့်ကိုက်ညီသူ (မည်သူမဆို)
E-mail ဖြင့်ဖြေစေ၊ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ ဖြေစေ သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ
စ၍ (၁၀) ရက်အတွင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- (၁) Medical Officer
(က) M.B:B.S ဘွဲ့ ရရှိသူဖြစ်ရမည်။
(ခ) ဆေးကုသခွင့်လိုင်စင် (ဆမ) ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(၂) Nurse
(က) B.N.Sc (သို့) Dip in Nursing (သို့) Certificate in Mid-wife ရရှိပြီး
သူဖြစ်ရမည်။
(၃) Radiographer
(က) B.Med.Tech (Medical Imaging Technology) ဘွဲ့ ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(၄) Laboratory Technician
(က) B.Med.Tech (Medical Imaging Technology) ဘွဲ့ ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(၅) Receptionist
(က) ဘွဲ့ တစ်ခုခုရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။
(၆) Cleaner
(၇) Security Officer

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်အပြည့်အစုံ၊ ဓာတ်ပုံ (၂) ပုံ၊ ပညာ
အရည်အချင်း အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ သန့်ဆေးစာရင်းမိတ္တူ၊ သက်ဆိုင်ရာရဲစခန်းထောက်ခံစာ
မိတ္တူနှင့်အတူ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
အမှတ် (၁၃၀)၊ တတိယထပ်၊ ရွှေတိုင်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၁-၅၄၀၇၄၂၊ ၀၁-၅၄၀၇၄၂၊ E-mail: hrmgr.gh@gmail.com

Mahar Swe Printing & Advertising ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- 1. Designer (Press / Media) (Male -2 Post)
Adobe -Photoshop, Indesign, AI ကျွမ်းကျင်စွာပြုလုပ်နိုင်ရမည်။
2. Operation Driver (Male -1 Post)
ရန်ကုန်မြို့တွင်း ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနိုင်ရမည်။
3. Marketing (Female -2 Post)
လုပ်ငန်းအတွေ့ကြုံ အနည်းဆုံး (၂) နှစ် ရှိရမည်။
ကျွမ်းကျင်မှုပေါ်မူတည်၍ ထိုက်တန်စွာပေးမည်။
မူပိုင်ခွင့်လွှဲပေးမှုနှင့်အညီ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ တစ်ပတ်အတွင်း
ဆက်သွယ်ရန်-အမှတ်-၁၂၀(မြေညီ) ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့
ဖုန်း - ၀၁-၂၉၉ ၄၀၂၊ ၀၉-၂၅၄၀၀၇၂၂၈

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ အရောင်းဝန်ထမ်း ၆(၃)ဦး
ဘွဲ့ရရှိသူသည် သန့်ပြန်ပြီး စကားပြောအဆင့် ချိုသာရမည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form၊ ဓာတ်ပုံ(၁)ပုံ၊ နိုင်ငံသား
စိစစ်ရေးကတ်မိတ္တူ၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်းမိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာမိတ္တူ၊
ရဲစခန်းထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ ဘွဲ့လက်မှတ်မိတ္တူနှင့် လူကိုယ်တိုင်လာရောက်
လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
နယ်မှလာသူများအတွက် နေထိုင်စားသောက်ရေး စီစဉ်ပေးသည်။
United Vision မျက်မှန်ဆိုင်
အမှတ်(၆၆/၆၈)၊ စံရိပ်ငြိမ်(၆)လမ်းထိပ်၊ လှည်းတန်းမီးပွိုင့်အနီး၊
ရန်ကုန်မြို့။

YnJ Engineering Co., Ltd.
Aluminum Window, Enclosed Blind, Curtain Wall solution
Vacancy (အလိုရှိသည်)
2 Sales Executive (Min. 2yrs Experience) M/F
-know how to drive will be advantaged/ computer knowledge
-those without experience but willing to learn and can be able to work
long term, can apply
Experienced Fabrication Supervisor in Aluminum
-must have leadership skill, responsible, loyal and fair management to
your team/must have computer knowledge/ must know how to drive/
must be Male candidate
Contact: 09260782138 / 09250919790
Send email - CV with photo attached and express about your experience
and skills zqk.ynjengineering@gmail.com

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

အရောင်းကျွမ်းကျင် (ကျား/မ) ၁၀ ဦး
အလုပ်သင် (၈၀၀၀ +++)
အငယ်တန်းအရောင်း (၁၀၀၀၀ +++)
အကြီးတန်းအရောင်း (၁၃၀၀၀ +++)
ယာဉ်မောင်း (ကျား) ၃ ဦး
လုံခြုံရေး (ကျား) ၅ ဦး

နေ့/ည တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ အသက်အရွယ်ကန့်သတ်ချက်မရှိ။ လုံခြုံရေး
နှင့်ပတ်သက်သော လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ ဦးစားပေးမည်။
အထက်ပါ အလုပ်နေရာများကို လျှောက်ထားလိုပါက CV Form (ကိုယ်ရေးအချက်)
မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ပညာရေးအထောက်အထားများနှင့်အတူ အောက်ပါ
လိပ်စာသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်-အပြင်ဘက်တန်းနံပါတ် ၁၈၊ Junction Square Shop House
ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၁-၂၃၄၄၄၄၊ ၀၁-၂၃၀၄၄၄၅

ပရိဘောဂစက်ရုံဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ စစ်ကိုင်းမြို့၊ ပတ္တမြားစက်ရုံတွင် တည်ဆောက်လုပ်ကိုင်သော သစ်အခြေခံစက်ရုံ
လုပ်ငန်းစက်ရုံရှိ ပရိဘောဂစက်ရုံတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ထမ်းများ
အလိုရှိသည်။

- (၁) မန်နေဂျာ ကျား(၁)ဦး
(၂) ကြမ်းခင်းတုံးထုတ်လုပ်ရေးကျွမ်းကျင်သူ ကျား(၁)ဦး
(၃) သစ်ခွဲသားပေါင်းစက်ကျွမ်းကျင်သူ ကျား(၂)ဦး
(၄) လေးဖက်ချောရွှေဘော်ထိုးစက်ကျွမ်းကျင်သူ ကျား(၂)ဦး
(၅) ဘွဲ့လက်မှတ်မရှိသူ ကျား(၂)ဦး

အမှတ်စဉ်(၁)အတွက် ဘွဲ့တစ်ခုခုရရှိပြီး ပရိဘောဂလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူ အတွေ့အကြုံရှိသူ
ဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ်(၂)အတွက် ကြမ်းခင်းတုံးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူ အတွေ့အကြုံ
ရှိသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ်(၃)အတွက် သစ်ခွဲသားပေါင်းစက်လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူ အတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်ရမည်။

အမှတ်စဉ်(၄)အတွက် လေးဖက်ချောရွှေဘော်စက် ကျွမ်းကျင်စွာ ကိုင်တွယ်မောင်းနှင်နိုင်ပြီး
လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။

အမှတ်စဉ်(၅)အတွက် ဆီဘွိုင်လား(သို့မဟုတ်)ရေခဲခွက်-ဘွိုင်လား ကျွမ်းကျင်စွာကိုင်တွယ်မောင်း
နှင်နိုင်ပြီး လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်။

၂။ လုပ်ငန်းစက်ရုံအတွက် ကြမ်းခင်းတုံးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှု အပေါ်မူတည်ပြီး ညှိနှိုင်းလစာ
ပေးမည်။

၃။ နေထိုင်စားသောက်ရေး-ဝန်ထမ်းအတွက် စက်ရုံခင်းအတွင်းတွင် နေထိုင်ရန် လိုင်းခန်းနှင့်
စားသောက်ရေးစက်ရုံစီစဉ်ပေးမည်။

၄။ စိတ်ပါဝင်စားသူများသည် ၂၄-၂၀၁၆ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်
များသို့ စုံစမ်းမေးမြန်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဖုန်း-၀၉-၄၉၄၅၁၀၂၊ ၀၉-၉၆၃၂၂၅၅၀

VAC VALUE ADDED CONSULTANCY
မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း
Job Openings for Foreign Firms
Head Of Department - Corporate Banking - USD 3000 (1)
- Any Grad , 10yrs Exp (Pre On Corporate Banking), English Skills
Dy Manager - Corporate Banking - USD 2000 - Any Grad , 7yrs Exp M/F(1)
Business Support Manager - Oil & Gas (1)
-Marketing Manager - LPG - Oil & Gas (1)
-Bitumen Technical Sales Manager - Oil & Gas (1)
-Procurement Coordinator (1)
-Maintenance Supervisor - Oil & Gas - USD 1000 ++ (1)
-Operation Supervisor - Oil & Gas (1)
-Project Manager - Japan Co - Road & Bridge M(1)
-Project Manager - Deputy Team Leader - Kayin State M(1)
-Bridge Engineer - Kayin State - Superstructural - PC/ RC - Steel M(3)
-Bridge Engineer - Kayin State - Substructural & Foundation M(3)
-QC Engineer - Japan Co - Road & Bridge -BE/GT(Civil), 5yrs Exp M(3)
E-mail ဖြင့် အလုပ်လျှောက် နိုင်သည် ။ CVကို MicroSoft Word File ဖြင့်ပို့ပါ။
Value Added Consultancy
No.118, 6th Floor, 23rd St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com
Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

- ကွန်ပျူတာစာစီစာရိတ်
- မ(၂)ဦး
ဆက်သွယ်ရန်
ဖုန်း-၀၁-၂၂၉၅၆၀၊ ၀၉-၃၀၃၆၇၆၂

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

လ/ထမန်နေဂျာ (၂)ဦး
English, Computer
ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်ရန်
ဖုန်း-၀၉-၇၈၁၁၂၄၄၈၀
မင်္ဂလာဒုံဥယျာဉ်မြို့တော်
WINNER RESIDENT
No.(134), Kayae(4) Street Road,
Mingalardone Township

ဆေးအရောင်းဝန်ထမ်း

အမြန်အလိုရှိသည်
၁။ ဆေးအရောင်း (၄)ဦး
လုပ်သက်(၂)နှစ်အထက် (Computer)
အဆောင်နေနိုင်သူ ဦးစားပေးမည်။
ရွှေပျိုးအထူးကုဆေးခန်း၊ ရန်ကင်း
ပန်းခြံအိမ်ရာ၊ ဆရာစံလမ်း၊
ရန်ကင်းဈေးအနီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၃၂၃၆

ပြင်ဆင်ဖတ်ရွပါရန်

၂၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ၏
စာမျက်နှာကြော်ငြာ(၃၀)ကျိပ်တွင်ကြောင်း
ကြော်ငြာခေါ်ပျော့ရွှေ၏ ဝိုင်ဆိုင်+အရောင်း
မြေပုံကူးတွင် ခေါ်ပျော့ရွှေ (၁၂/၁၅(နိုင်)
၀၀၁၀၃)အစား(၁၂/၁၅(နိုင်)၀၀၁၀၃)
ဟုအမှန်ဖတ်ရွပါရန်။

လှည်းကူးမြို့ပေါ်မြေကွက်ရောင်းရန်

လှည်းကူးမြို့လယ်၊ ရိပ်သာရပ်ကွက်၊
ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်းပေါ် ၀(၄၀x၆၀)
၀(၄၀x၈၀) ၀(၂၀x၈၀) ၀(၁၆x၈၀)
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်း။
ဈေး မီး၊ ကွန်ကရစ်လမ်း
(သိန်း ၉၀ မှ သိန်း ၂၀၀ထိ)
Ph:09-255765200, 09-783615322

Brainworks Total
The following positions are available
1. Pre-School Teachers
2. Primary Teachers
3. Trainee Teachers
4. Lab Technicians/Teachers
5. Reception desk officers
6. Secondary Teachers
Brainworks Total are a unique group of integrated schools
offering Pre-School, Primary, Secondary, IGCSE and A
Level education. We have 10 schools in Myanmar and
are an accredited Cambridge International School. Our
mission is providing an extremely high quality world
class education for a reasonable and affordable cost that
many parents can afford.
Qualifications expected:
Hold an Undergraduate or a Postgraduate degree in
discipline.
Excellent English Language skills
Good Computer Proficiency especially in Microsoft
Office software Programs.
Please note:
We will only respond to applications that meet the
requirements we are looking for.
Please enclose the following as a part of your
application:
1. A detailed covering letter telling us about you as a
person and why you think you should be chosen to join
our awesome team.
2. A current CV, A recent Photo, Copy of NRC, Copy of
Labor Registration Card, Copy of your family
registration, Copy of your teaching credentials,
certifications, endorsements, etc. and any other document
which you may feel necessary.
Please send your applications within two weeks from
the date of this advertisement to:
No.1, Thumngalar Street, 16/4 Quarter, Thingangyun,
Yangon.
Or email your applications to
adminjobs@brainworksschool.com

မင်္ဂလာည့်ခွဲပွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကုန်မြို့နေ

ဦးဟောင်ဟောင်+ ဒေါ်ခင်ကြည်(ဦးသိန်း)+ ဒေါ်မြအေးတို့၏မြေး

ဦးမင်းဦး-(ဒေါ်ခင်လှဝင်း)တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသား

ဟောင်ထင်ရှားဦး B.E(Electrical & Electronic, Assumption University, Thailand)

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့နေ

ဦးမြင့်ထွန်း(Engineer,Iss Facility Services Co,Ltd.Singapore)+

ဒေါ်ခင်မာဆွေ တို့၏ တစ်ဦးတည်းသော သမီး

မရွန်းလဲ့ရည်ထွန်း B.SC(Statistics),

Diploma in Management Accounting (Lccl,Uk)

DiplomainBusinessManagement(NationalManagementCollege)

တို့၏(၉- ၂- ၂၀၁၆)နေ့တွင်"မင်းကွန်းတိပိဋကကျောင်းတော်"၌ကျင်းပပြုလုပ်သော

မင်္ဂလာည့်ခွဲပွဲသို့ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြသောဂုဏ်သရေရှိဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများ

အားလည်းကောင်း၊YangonHotel၌ကျင်းပပြုလုပ်သည့်မင်္ဂလာည့်ခွဲသို့ကြွရောက်ကြသော

သူငယ်ချင်းများအားလည်းကောင်း လွှတ်လှူစွာကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်

ဟောင်ထင်ရှားဦး+မရွန်းလဲ့ရည်ထွန်း

လစာခေါင်းစဉ်မှ ဝင်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ကျသင့်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းအသိပေးခြင်း

* ဝင်ငွေခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုခြင်းနှင့် မကျသင့်ခြင်း။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေအရ... နှစ်တစ်နှစ်အတွင်း လစာဝင်ငွေ ကျပ် ၄၈သိန်းအထိ ရရှိသူဖြစ်လျှင် ဝင်ငွေခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိပါသည်။

* ဝင်ငွေထွက်ချက်ခြင်း။ လစာခေါင်းစဉ်မှ ဝင်ငွေထွက်ချက်ရာတွင် နှစ်တစ်နှစ်အတွင်း ရရှိသည့် လစာဝင်ငွေ၊ လစာဝင်ငွေအပြင် ထပ်ဆောင်းရရှိသည့် ကော်မရှင်ကြေး၊ နှစ်စဉ်ကြေး၊ ပညာရှင်ကြေးစသည့် အကျိုးခံစားခွင့်တို့ကိုလည်း စုစုပေါင်းလစာဝင်ငွေ ထွက်ချက်ရာတွင် ထည့်သွင်းတွက်ချက်ရမည်။

သက်သာခွင့်များ။ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေပုဒ်မ ၆၈အရ ဝင်ငွေခွန်အတွင်း ရရှိမည့် စုစုပေါင်းလစာဝင်ငွေမှ အောက်ပါသက်သာခွင့်များကို ဝင်ငွေခွန် နည်းဥပဒေနှင့်အညီ နုတ်ပယ်ခွင့် ခွင့်ပြုထားပါသည်။

* ကျသင့်သည့် အခွန်နှုန်း။ ၁-၄-၂၀၁၆ရက်မှစတင်၍ အကျိုးသက်ရောက်သော ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေအရ အခွန်နှုန်းမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

Table with 6 columns: စဉ်, ဝင်ငွေအလွှာ, ငွေပမာဏ, နှုန်း, ကျသင့်အခွန်, အဆင့်ဆင့်ပေါင်း. It lists tax brackets from 0 to 200,000,000 with corresponding rates and cumulative amounts.

* အခွန်ထွက်ချက်။ အောက်ပါနမူနာတွက်ချက်မှုများကို ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

နမူနာ(၁) လစာဝင်ငွေ တစ်လ ကျပ် ၅၀သိန်းရရှိသူ မိဘနှစ်ပါးနှင့်အတူနေပြီး အိမ်ထောင်ဖက်နှင့် သားသမီး နှစ်ဦးရှိသူတစ်ဦးဖြစ်ပါက... (နုတ်) သက်သာခွင့်များ

နမူနာ(၂) လစာဝင်ငွေ တစ်လ ကျပ် ၅၀သိန်း ရရှိသူ မိဘနှင့်အတူနေသည့် လူမျိုးတစ်ဦးဖြစ်ပါက... (နုတ်) သက်သာခွင့်များ

နမူနာ(၃) လစာဝင်ငွေ တစ်လ ကျပ် ၅၀သိန်း ရရှိသူ မိဘနှင့်အတူနေသည့် လူမျိုးတစ်ဦးဖြစ်ပါက... (နုတ်) သက်သာခွင့်များ

* အခွန်နုတ်ယူပေးသွင်းခြင်း။ လစာထုတ်ပေးရန်တာဝန်ရှိသူသည် တစ်နှစ်လုံးအတွက် ရရှိမည့်လစာအပေါ် ကျသင့်မည့်ဝင်ငွေခွန်မှ တစ်လပျမ်းမျှကျသင့်အခွန်ကို ဖြတ်တောက်ခွန်မိထားပြီးမှ လစာထုတ်ပေးရန် ဖြစ်ပါသည်။

* လစာနှစ်ချုပ်စာရင်း ပေးပို့ခြင်း။ လစာနှစ်ချုပ်စာရင်းကို သက်ဆိုင်ရာ ရုံးအကြီးအကဲက ဝင်ငွေနှစ်ကုန်ဆုံးပြီး သုံးလအတွင်း သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးထံ ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

(၆၈)နှစ်မြောက် ချင်းအမျိုးသားနေ့ပိတ်ကြားခြင်း

(၆၈)နှစ်မြောက် ချင်းအမျိုးသားနေ့အား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ခွင့်ပြုမိန့်ဖြင့် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အိမ်ခြံမြေအစရှိသည့် မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများ၊ မော်တော်ယာဉ် အစရှိသည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်းတို့အတွက် အသုံးပြုသည့် ငွေကြေးအပေါ် ဝင်ငွေရလမ်း စိစစ်ခြင်း၊ အခွန်ကျသင့်ခြင်းတို့နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းအသိပေးခြင်း

- ဝင်ငွေခွန် တစ်နှစ်အတွင်းရရှိသည့် ဝင်ငွေအမျိုးအစား အမျိုးမျိုးတို့အတွက် ကျသင့်မည့် အခွန်နှုန်းများကို ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေဖြင့် ပြဌာန်းပေးပါသည်။
- မိမိရရှိထားသည့် ဝင်ငွေသည် ဝင်ငွေခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရှိသည့် ဝင်ငွေအမျိုးအစားမဟုတ်လျှင်သော်လည်းကောင်း၊ ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည့် ဝင်ငွေပမာဏထက် ပိုမိုလျှင်သော်လည်းကောင်း ရရှိသည့်ဝင်ငွေအမျိုးအစားအလိုက် ဆိုင်သင့်ရာ အခွန်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် ထမ်းဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါသည်။

Table with 2 columns: ဝင်ငွေ(ကျပ်), ဝင်ငွေခွန်နှုန်း. It shows tax rates for different income brackets: 0-200,000,000 at 27%, 200,000,000-300,000,000 at 30%, and 300,000,000+ at 30%.

အိမ်ခြံမြေအစရှိသည့် မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်း၊ တည်ဆောက်ခြင်း၊ မော်တော်ယာဉ်အစရှိသော ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်းတွင် အသုံးပြုသည့် ငွေကြေးပမာဏအတွက် ဝင်ငွေရလမ်း အတိအကျ ရှင်းလင်းတင်ပြနိုင်ပါက အခွန်ကျသင့်ခြင်းမရှိပါ။

ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန

မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ဒဂုံတောင်
ဒဂုံအရှေ့ မြို့နယ်များရှိ
မြေကွက်များ ဝယ်လိုပါ
သည်။

SEVEN
ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊
တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ
ရောင်းလိုပါသလား?
ဆီဝင်းလီ ဝံ နဲ့ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။

တာဝတိတာ
အဆင့်မြင့် အိမ်ခြေငါး၊ အိမ်ရွှေ့
ရန်ဆောင်ရွက်ရန်
အိမ်ခြေငါးအတွက် အိမ်ခြေငါးအတွက်

ခိန်ငါးလုံး အကျိတ်အပူလိမ်းဆေး
ရင်းသား၊ လည်ပင်း၊ ချိုင်း၊ ပေါင်းရင်းတွင်ဖြစ်ပေါ်တတ်သော အကျိတ်အပူအမျိုးမျိုးနှင့်
ကိန်တုနာ၊ သွေးစုနာ၊ မွှေးကျွတ်နာ၊ အနာစာဉ်၊ အနာစိမ်း၊ ရေယုန်နာ
အနာဆုပ်၊ ဂရုင်ဂျီနာ၊ လိပ်ခေါင်း၊ စသော မြေ လက်၊ ပထမကွဲအနာများအဖြစ်
မွှေး၊ ဝံ၊ ယားနာ၊ နှင်းခွဲ တို့ကို သက်သာပျောက်ကင်းပေးပါသည်။

ဒဂုံမြို့သစ်
အရှေ့ပိုင်း
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ရောင်းကောင်းပေးဝယ်သည်။

ကြေးမုံ

ယနေ့မှစ၍ စီးပွားရေးနယ်ပယ်အသီးသီးတွင်

“စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ဈေးကွက်ဖော်ဆောင်မှု၏ အရေးကြီးပုံများအကြောင်းဆွေးနွေးပွဲ”




Speaker Profile
CHRISTOPHER HARRIS
Head of School, Diploma Studies & Senior Director of Industry Relations

- နိုင်ငံတကာမှ ကျင့်သုံးလာသည့် စနစ်သစ်စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ဈေးကွက်ဖော်ဆောင်မှု နည်းပညာများအကြောင်း
- မြန်မာနိုင်ငံနှင့် လိုက်လျာညီထွေရှိမည့် Management & Marketing ပုံစံသစ်များ

ကျောင်းသကျောင်းသားများအတွက်

- HND နှင့် LCCI Level(3) ပြီးထားသော ကျောင်းသကျောင်းသားများအတွက် အချိန်တိုအတွင်း တိုက်ရိုက် တက်ရောက်ရယူနိုင်သည့် UK ထိပ်တန်းတက္ကသိုလ်များ၏ Single နှင့် Double Major ဘွဲ့များအကြောင်း
- Accounting & Finance / Banking & Finance / Banking & Investment Management သင်ယူခြင်း နှင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ

FREE SEMINAR
အတွက် ကြိုတင် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ

KAPLAN

Date : 26 Feb (Fri) - 2016
Time : 10:00 am to 11:30 am
Venue: CROWN Education Center

Call Us : 01 527 838, 09 450 200 080, 09 450 200 090

(၁၀)နှစ်ပြည့်မင်္ဂလာဆုတောင်း
ကိုသိန်းထူးနှင့်သူငယ်ချင်းငြိမ်းတို့၏ ၁၉-၂-၂၀၁၆ ရက်တွင်ကျရောက်သော (၁၀)နှစ်ပြည့်မင်္ဂလာရက်မြတ်မှ သည် ပြီးပြည့်စုံသော ဘဝလမ်းကို သမီးကြီးခန့်ခန့်၊ သမီးငယ် ဖွေးဖွေးတို့နှင့် အမြဲအတူတူ လျှောက်လှမ်း နိုင်ပါစေ။

သူငယ်ချင်းများ
သီတာ၊ ထူးနွယ်၊ ချမ်းချမ်း၊ သဇင်၊ စန္ဒီ

ဆရာချို(ရပ) (8,9,10)တန်း

ဘာသာစုံ(၁၅)ဦးတို့ ဖတ်လေဆန်း(၉)ရက်စနစ်မည်။
(၂၆)၊ ဦးစိဋ္ဌာလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်၊ (ရွှေဘုန်းပွင့်ဘုရားအနီး) စုန်း - ၀၉ ၂၅၅၂၀၀၁၂

မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကျောင်း

MIND Investment Institute

Stock Investors
Stock Brokers
Financial Analysts

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အတတ်ပညာများ
မိမိကိုယ်တိုင် ငွေကြေးစီမံခန့်ခွဲခြင်း ပညာရပ်များကို

Singapore နှင့် USA နိုင်ငံများမှဘဏ်လုပ်ငန်းများနှင့်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းတွင် လက်ရှိအောင်မြင်နေသောကျွမ်းကျင်ဆရာ / ဆရာမ များ ထံမှ သင်ယူနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

ဝတေရှယ်ယာဇေးကွက်တွင် လက်ဦးမှရယူလိုသူ Investors များအတွက် တက္ကသိုလ် No.3 သူဌေးကြီး Warren Buffett ၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အခြေခံသင်တန်း " Value Investing Fundamentals "

ဘဏ်များနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကုမ္ပဏီများတွင် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းကောင်းများအတွက် " Certificate in Securities and Investment Management "

Value Investing College, Singapore နှင့် ပူးပေါင်း၍ ပွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Enroll Now

Email : mind.investment.institute@gmail.com, Office : 09 262377545
Address : 4D, 99 Condo, Dhammazed Road, Yangon. : 09 960950008

မင်္ဂလာပါ ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင်ကြီးများအား
အောင်မြင်ရေးအတွက်
သိန်းဟန်-၁ ဒုတိယထွန်းကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း) စာရင်းစစ်ချုပ်ချိမ်း
ကုမ္ပဏီပိုင်ရှင်များအတွက်
စာရင်းပညာ
ရောင်းချေး ၂၅၀၀ကျပ်၊ ခန့်ကုန်မြို့မနယ်မြေတစ်ခုအားပိုင်ကြီးများတွင် ချိတ်၊
ဖုန်း ၀၁-၅၃၇၂၃၀၊ ၀၉၅၄၀၀၆၁၅

ပျောက်ဆုံး ကျွန်တော် ဦးတင်ထွန်းလင်း[MME ၆၅၉၇၀၂]၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ်မှာ
ကြောင်း ခရီးသွားလာရေး ပျောက်ဆုံးသွားပါကြောင်း။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၁၇၇၉

တိုက်ခန်းရောင်းမည်
(ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်)
ဒေါ်ပုံမြို့နယ်၊ မင်းနန္ဒာလမ်း၊ ၄လွှာ၊ ပေ(၂၃x၄၈) ft၊ ကိုယ်ပိုင်ရေမီး၊
Capital အနီး၊ တပ်ဖွဲ့မှတ်တိုင်အနီး။
ဖုန်း-၀၉-၂၀၁၃၀၅၉၊ ၀၉-၇၈၂၀၁၃၀၅၉

လမ်းကြိုတ်ခက်
Backhoe ရောင်း/ငှား။
ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၃၈၉၈၁၅၊ ၀၉-၄၃၁၁၂၃၉၉

edexcel Approved Center No: 93081

CHINDWIN COLLEGE

PEARSON BTEC

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်

International Foundation Course

- Civil Engineering
- Electrical & Electronics Engineering
- Mechanical Engineering
- Business Management
- Business Accounting
- Hospitality & Tourism Management

2016 January Intake အတွက်ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါပြီ

Phone: Yangon 01 - 298 137, 297 673
Mandalay 02 - 741 79, 682 49
Taunggyi 09 7 840 38 995, 09 7 840 38 996

www.facebook.com/chindwincollege
www.chindwincollegemyanmar.com

ရွှေမြန်မာ

ကြော်ငြာ

ဆောင်းပါးများအား "ရွှေမြန်မာ" အမှတ်တံဆိပ် ဝယ်ယူသူများအတွက်သာ ဖြစ်ကြောင်းကို ဆောင်ထားကြပါရန်။

- ၁။ လည်ချောင်းယားယံ၍ ချောင်းဆိုးခြင်း။
- ၂။ ချွဲသလိပ်ကပ်၍ ချောင်းဆိုးခြင်း။
- ၃။ ရင်ကျပ်ချောင်းဆိုးခြင်း။
- ၄။ အအေးမိ ချောင်းဆိုးခြင်း။
- ၅။ သလိပ်ကပ်ချောင်းဆိုးခြင်း။

ရောဂါတို့ကို သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် TMR 012984 (0118)
တိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် - ၇/ ၂၀၀၄/ကဆထလ/တိုး(၁၃၁၆)

ရွှေမြန်မာ အမှတ်တံဆိပ်

သလိပ်လျှော်ချောင်းဆိုးလျှော်ငံ့သေးပြား

(၆)လုံးပါဆေး(၁)ကပ်
၂၀၀ကျပ် - ၂၅၀၀

ပင်ရင်း - အမှတ်(၉) အရှေ့မြင်းဖြူကွင်းလမ်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ မုန်း-၀၉ ၄၄၈ ၀၀၂ ၈၂၈ ၊ ၀၉ ၅၀၁ ၀၀၇၄ ၊ ၀၉ ၇၃၀ ၈၂၄ ၆၀၈

(ရွှေ ၁ ကျပ်သား ကံထူးရှင်)

မဖြူစင်မြင့်မြတ်၊ မောင်ခန့် စည်သူ မြောက်ဥက္ကလာမမြို့နယ်

SAMPAR 00

ကျပ် သိန်း ၃၀၀၀ ဖိုး
Lucky Draw

Soft Drink

(မော်တော်ဆိုင်ကယ် ကံထူးရှင်)

မတင်ရီနီ ကော့မှူးမြို့နယ်

၂၀၁၆ နှစ်သစ်ကူးမှာ ကံထူးရှင်များ ထွက်ပေါ်လာပါပြီ

ကံစမ်းမဲကာလ ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၂၀၁၆ ဧပြီ ၃၀ ရက်ထိ

စံပါဦး အချို့ရည်ရဲ့ ကျပ်သိန်း (၃၀၀၀) အဖုံးတွင်း ကံစမ်းမဲအစီစဉ်မှ ရွှေ (၁) ကျပ်သားဆုမဲများနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဆုမဲ ကံထူးရှင်များပေါ်ထွက်လာပြီ

ဖြစ်သည့်အတွက် ကံထူးရှင်များ နှင့် ထပ်တူ စံပါဦး ရေသန့်နှင့် အချို့ရည် မိသားစုမှ များစွာဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ ဆက်လက်ပြီး ရွှေ (၁) ကျပ်သားဆုမဲများနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ်ဆုမဲများ များစွာကျန်ရှိနေသေးသည့်အတွက် ကံစမ်းမဲ ကာလ မကုန်ဆုံးမီ စံပါဦး အချို့ရည်များအား အမြန်ဆုံးဝယ်ယူသောက်သုံးကံစမ်းကြဖို့ တိုက်တွန်းလိုက်ပါတယ်နော်... www.facebook.com/samparoo website : www.samparoo.com

MCC.i School of Business Management

Become Certified and Jobs Will Seek You.

American International Institute - AMII မှ ချီးမြှင့်မည့်

"နိုင်ငံတကာအဆင့် စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်မှု သင်တန်း"

Certified Professional Manager "CPM"

စီမံခန့်ခွဲအုပ်ချုပ်သူ Manager အဖြစ်လုပ်ကိုင်လိုသူများနှင့် ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းရှင်များအတွက်

Opening Date: 21 Feb 2016 | Sat, Sun Only - ရုံးချိန်ပြင်ပ

Junction Square, Building (8), Second Floor, Pyay Road and Kyuntaw Street, Yangon Tel : 01-2304156, 01-245762, 01-249152, 01- 395512

ကျောင်းတစ်ဖက်၊ အလုပ်တစ်ဖက်ဖြင့် မအားလပ်သူများနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ သင်တန်းတက်ရောက်လိုသူများအတွက် MCC.i (Virtual Campus) တွင် Online Register ပြုလုပ်၍ Online မှ တဆင့် အလွယ်တကူ သင်ကြားနိုင်ပါပြီ

<https://www.facebook.com/mccive>

ပြင်ဦးလွင်၊ ကန်တော်ကြီးပန်းခြံ နှင့် ဂေါက်ကွင်းသို့ ၁၅ မိနစ် အကွာ၊ ဇေ ၈၀ ပတ်လည်၊ နှစ် ၉၀ ဂရုန် သိန်း ၂၂၀၀၊ ၁၂ လ အရစ်ကျ (သို့) လုပ်ငန်းအကျိုးတူ (ပွဲစားနှင့် ကြော်ငြာမလို)၊ ၀၉ ၄၃၀၇၆၂၉၂

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ အရောက်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၄၁၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၅၉၉၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၅၉၉) ကုမ္ပဏီလီမိတက် (၄၁) ရပ်ကွက်၊ အရှေ့ကန်(အရှေ့မောင်) EA-၁၂၀၉၅၁ အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအား ၁၀-၂-၂၀၀၂ ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ်အရက်တိတ်အချုပ်ပြန် ဝယ်ယူသူ ဒေါ်နန်းပရီမှ အရောက်မြို့နယ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၈/ ၂၀၁၄ဖြင့် ပဋိညာဉ်အတိုင်း မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပေးလေ့ရှိသည့် ပါမစ်အမည်ပေါက် ဦးမြင့်မောင်အား တရားရုံးဆုံးရှုံး အနိုင်ဖက်ရရှိခဲ့သဖြင့် ၂-၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် ချမှတ်သော စီရင်ချက်၊ ဒီကရီနှင့် ပါမစ်ရင်းတိုင်ပြု၍ ဒေါ်နန်းပရီ ၂၀/မကန(နိုင်)၁၀၄၆၉၁၆၈ ဂရုန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လှသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲရေး ဂရုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြေးမုံ

Modern Myanmar ကားပို့စနစ်လမ်းမှာ အထူးစေတီပေးပါသည်။

Hotel Package	ကျွဲကြီးထိုးရိုး
45000	10000
140000	35000
130000	50000
140000	40000

Feb 19, 21, 26 Mar 4

၂၃၆၊ ၃၃၈လမ်း(အထက်)၊ ကျောက်တံတား 09-450047016, 09-253540004

သိုးရာဇ် ဝေပွဒါန

ပန္နလေး၊ မေပျို၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ ထပ်ကျွန်း (၅၀၀၀/-)၊ ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗသီ၊ ပခုက္ကူ၊ ထပ်ကျွန်း (၄၀၀၀/-)၊ တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ မင်္ဂလာ၊ ထပ်ကျွန်း (၅၀၀၀/-)

ကားပို့စနစ်လမ်းမှာ အထူးစေတီပေးပါသည်။

Feb 19, 21, 26 Mar 4

420144148, 421153797

NEW MOTION Travels & Tours

အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်ပေါ်သည်။
ရွှေလျားသစ်လွင် ခရီးစဉ်

★ အလောင်းတော်ကဿပခရီးစဉ် (မုံရွာ၊ အလောင်းတော်ကဿပ၊ စစ်ကိုင်း၊ မန္တလေး)	- Mar 1, 18
★ မန္တလေးခရီးစဉ် (မန္တလေး၊ ဖြည့်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း၊ ကျောက်စိမ်းဘုရား)	- Mar 1, 18
★ တောင်ကြီးခရီးစဉ် (တောင်ကြီး၊ အင်းဝ၊ ပင်းတယ၊ ကလေး)	- Mar 1, 18
★ ပုဂံခရီးစဉ် (ပုဂံ၊ ဧညာဉ်ဦး၊ ပုပ္ဖိုး၊ ရွယ်တော်လေးဆူ၊ ပခုက္ကူ)	- Mar 1, 18
★ ပုဂံ-ရွှေတော်တော်ခရီးစဉ် (ပင်းဘူး၊ ရွှေတော်တော်၊ မကွေး၊ ပုဂံ၊ ပုပ္ဖိုး)	- Mar 1, 18

အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောင်လမ်း၊ စမ်းချောင်း Ph; 527 922, 538 811, 09 492 529 11, 09 492 529 22, 09 731 489 22

SOLO ADVENTISSO Travel & Tours ခရီးစဉ်များ

ဗန်ကောက် ခရီးစဉ်	မတ်လ (၂၄ မှ ၂၅)	ခေါ်လာ ၄၉၀
ဗန်ကောက် ခရီးစဉ်	မတ်လ (၂၄ မှ ၂၅)	ခေါ်လာ ၅၀၀
ဗန်ကောက်-ပတ္တရား ခရီးစဉ်	ဧပြီလ (၁၂ မှ ၁၅)	ခေါ်လာ ၆၅၀
ပူးဇက် ခရီးစဉ်	ဧပြီလ (၁၅ မှ ၂၁)	ခေါ်လာ ၉၀၀

ပုန်း - ၀၉ ၇၃၀ ၆၈၈၆၅၊ ၀၉ ၃၁ ၉၄၄၀၅၉၊ ၀၉ ၄၂၀ ၂၅၀၇၇၈

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

စန်ကောက်/ပတ္တရား (6D) Dream/Safari World, Emerald Buddha, Balyoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya

Bangkok-Pattaya-Ayutthaya (6 Days/ 5 Nights) Airticket Included

Europe	America	Australia	Greece
Apr: 9, 12 (\$ 4200)	Apr: 8, 12 (\$ 3600)	Apr: 10, 13 (\$ 3400)	Apr: 9, 12 (\$ 3700)
Korea	Japan	Singapore	Dubai
Apr: 12 (\$ 2400)	Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 2900)	Apr: 12 (\$ 900)	Apr: 12 (\$ 2800)
Beijing	Hongkong	Bali	Vietnam
Apr: 11, 12 (\$ 1900)	Apr: 12, 13 (\$ 1400)	Apr: 10, 12 (\$ 1200)	Apr: 9, 11, 13 (\$ 700)
Cambodia-Vietnam	Singapore-Malay	Langkawi-S'pore	
Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 1200)	Apr: 10, 11, 12, 13 (\$ 1200)	Apr: 11, 12 (\$ 1200)	

Feb: 20, 27 / Mar: 5, 12, 19, 26 (\$400) Mar: 2, 23, 26 (\$ 480 / \$ 550) Apr: 10, 11, 12, 13, 14, 18 (\$ 580 / \$ 650)

Cambodia - Bangkok (\$ 500 / \$ 750) Phuket - Bangkok (\$ 500 / \$ 950)

70/A, Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133 - 44 - 55 - 66. No(126), 42th Street, 83rd x 84th St, Mandalay. Ph: 099 - 7200 3797, 09 - 514 8079.

2016 သင်္ကြန်

YANGON TO JEJU - DIRECT FLY... တွေး ဒီ နဲ့ GO ပြီ

တိုရိုယား (9D/8N) April-12~20 USD-2100	တက္ကသိုလ် (8D/7N) April-12~19 USD-1200	တူပင်း - ငပတျင်း (8D/7N) April-11~18 USD-1050	ရန်ကင်း - စင်ကာပူ (5D/4N) April-12~16 USD-880
ဩစတြေးလျ (10D/9N) April-12~21 USD-4200	ပီယက်နပ် (6D/5N) April-11~16 USD-850	ပတေအို - ငဟင်ငတင် (6D/5N) April-10~15 USD-1400	ပွဲလေး - စင်ကာပူ (5D/4N) April-12~16 USD-1150
ဥရောပ (14D/13N) April-12~25 USD-4400	ရန်ကင်း - ဝန်ငတင် (6D/5N) April-13~18 USD-650	ကွမ်တိုင်း - ပတေအို - ငဟင်ငတင် (8D/7N) April-12~19 USD-1600	ဘာလီ + စင်ကာပူ (8D/7N) April-11~18 USD-1500
ဂျပန် (9D/8N) April-12~20 USD-2800	ပွဲလေး - ဝန်ငတင် (6D/5N) April-13~18 USD-800	ဂျေဘတ် + ဝန်ငတင် (6D/5N) April-11~16 USD-880	စင်ကာပူ + ပလေးစူး (7D/6N) April-11~17 USD-1350
ဒူဘိုင်း USD-1950 April-11~16 (6D/5N)			

သင်္ကြန်ခရီးစဉ်များအတွက် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ...

အမှတ် (၁၀၉)၊ (ပ)ထပ်၊ စဉ့်အိုးတန်းလမ်း၊ လသာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။ 01-378 503, 378 127, 250 734, Viber - 09779999146, 09779999147

Technoland Online Shopping Store computer, mobile, gadget

technoland computer, mobile, gadget

Yangon 09 9700 35101~10 Mandalay 09 96791 8060, 09 96791 8070 www.facebook.com/Technoland Online Shopping Store www.technoland.com.mm

စိမ်းလှေအောင် ကွန်ဒို | ဆောက်လုပ်ခွင့်ပါမစ်ကျပြီး

ဟိုတယ်ကြီးများနှင့် နီးသော | (၄) လွှာစလပ်လောင်းပြီး

ကွန်ဒိုဖြစ်ပြီး (၁) လလျှင် | (၅) ခန်းသာရောင်းရန်ကျန်

ဒေါ်လာ (4000) ငှားခရနိုင်သဖြင့်

သင်အမြန်ဆုံးရင်နီးမြှုပ်နှံလိုက်ပါ

PROMOTION ရက်တွင်ဝယ်ပါက ကျပ်သိန်း (၆၀) သက်သာမည်

Developed By **i GREEN** အရောင်းပြခန်းကျင်းပမည်နေရာ Promotion Date- ငွေစာရင်း (၂၀ - ၂၁)

On Site 18/A ၊ စိမ်းလှေမရိပ်သာလမ်း၊ ရန်ကင်း၊ Micasa ဘေးကွက်၊ 09 793416267

Head Off: 82/A ၊ ကျိုက်တိုင်ဘုရားလမ်း၊ မရမ်းကုန်း၊ Junction (8) ခရ. 09 49270101

အင်းလားအင်

တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်းအထက်

စိမ်းလှေမရိပ်သာလမ်း

Micasa

Sedona Hotel

အမှတ် (၁) စက်မှုလမ်း

Myanmar Plaza

BASEMENT.+12 1/2

ကြေးမုံ

ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ အနုပညာဦးစီးဌာနက တင်ဆက်မည့် သုတေသနမဏ္ဍိုင်ကြီးနှင့်ပေဆာကပ္ပ

(ခေတ္တ)



ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန၊ အနုပညာဦးစီးဌာနက တင်ဆက်မည့် သုတေသနမဏ္ဍိုင်ကြီးကို ရွတ်ဆိုပေးရန် မင်းသား တက္ကသိုလ်အားမာနီ၊ မင်းသား ခေလျာလင်း၊ မင်းသား သိန်းထွန်းဦး၊ မင်းသား စောဝင်းနင်း၊ စောဝင်းနင်းအတူ ရွတ်ဆိုပေးရန် ဣဇာရီလှစွာနှင့် ငါ့ရင်အနုပညာရှင်များတွဲဖက်၍ ဖြိုဖြိုဆိုပေးခဲ့ခြင်းအစပေး ဖျော်ဖြေတင်ဆက်တပြုသွားမည်ဖြစ်သည်။ ရက်စွဲ၊ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီ(၂၀)ရက်(ခေတ္တ)၊ အချိန်-ည(၇:၀၀)နာရီတိတိ၊ နေရာ - အမျိုးသားဇာတ်ရုံ(မန္တလေး)

29 .1 .2016 နေ့မှစ၍ သမ္မတ၊ မင်္ဂလာ (ခ)၊ JCGV Junction (မော်တော်)၊ JCGV Junction Square (ရွှေတို၊ မြို့ရတနာ Mega ACE) ၊ မြည်-ထွန်းသိရီ၊ မန္တလေး-ဝင်းလှိုင်၊ မြို့ရက်ရောင် ၊ JCGV လေးပတ်မြောက် အောင်ပွဲဆက် လက်ခံမည့် အနေဖြင့် မင်္ဂလာ ဝီရာ (လှိုင်သာယာ) ၊ နဝဒေး တိုတွင် 19 .2 .2016 ရက်နေ့၌ ထပ်တိုးပြုသပါမည်။

ယခင်က... ကျန်းမာရေး... နေရာ...
ယူနိုက်တက်ဗွီးရှင်း
 မျက်စိအထူးကုဆေးခန်းနှင့် နိုင်ငံတကာအဆင့်ပီ
 မျက်မှန်၊ မျက်ကပ်မှန်အရောင်းခန်းမကို
 အမှတ် (53/54B)၊ ၀၄ လမ်း၊ ၂၉ လမ်းနှင့် ၃၀ လမ်းကြား၊
မန္တလေးမြို့တွင်
အသစ်ထပ်မံပွင့်လှစ်လှုပ်လှုပ်ပါပြီ

ကမ္ဘာကျော် Branded ကိုင်း မျိုးစုံကိုလဲ တနေရာတည်းနဲ့ ပြီးပြည့်စုံစွာ ရရှိနိုင်ပါသည်။

ရန်ကုန်ဆိုင်ခွဲ
 ■ အမှတ် (၂၆၇)၊ ရွှေဘိုသာအလယ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၀၁-၃၀၄၀၃၀၊ ၂၅၂၇၀၀၊ ၃၀၉၉၃၉
 ■ အမှတ် (၂၆၂)၊ ရွှေဘိုသာအလယ်လမ်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၀၁-၂၄၀၇၀၅
 ■ အမှတ် (၆၆/၆၈)၊ စံရိပ်ခြင် (၆)လမ်းထိပ်၊ ရန်ကုန်အင်းစိန်လမ်း၊ မ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၅၃၂၃၀၇၊ ၂၃၀၄၂၉၄
 ■ အမှတ် (၃၀/ယ)၊ လေးထောင့်ကန်လမ်း၊ ကြီး၊ သက်န်းကျွန်း၊ ငွေချောင်း၊ ဖုန်း - ၀၁-၅၆၅၉၂၂

မန္တလေးဆိုင်ခွဲ
 ■ ၇၀ လမ်း (၂၇ လမ်းနှင့် ၂၈ လမ်းကြား)၊ အမှတ် (A-3)၊ သုတေသနပြုတိုက်၊ မန္တလေး၊ ဖုန်း - ၀၂-၆၀၇၀၆၊ ၃၄၄၄၂
 ■ Diamond Palza၊ စက်လှေကားအနီး (မြေညီထပ်) ၇၀ လမ်း၊ ၃၃ လမ်းနှင့် ၃၄ လမ်းကြား၊ ဖုန်း - ၀၉၉၃၀၂၇၀၃၄
 ■ ၀၄ လမ်း (၂၉ လမ်းနှင့် ၃၀ လမ်းကြား)၊ အမှတ် (53/54B)၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း - ၀၂-၃၀၇၀၁



အင်တာနက် ခေတ်မှာ အင်္ဂလိပ်စာ တတ်မှ ဖြစ်မယ်

ဂုဏ်ထူးဦးဆောင်ခွင့်

March April May

ဒေါ်စန္ဒာအောင်ခိုင်

Grammar & Essay (သဒ္ဒါ + စာစီစာကုံး) B.A (English)
 English Speaking (အင်္ဂလိပ် စကားပြော) Certificate in Travel & Tourism
 City College of San Francisco

၂၅၂ ပန်းဆိုးတန်း၊ ကျောက်တံတား၊ ၀၁ ၂၅၂ ၉၁၉, A-2 (တက်လမ်း) သံသုမာလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ၊ ၀၉ ၇၉၈၄၄၃၃၂၀

ES4E SUMMER SCHOOL

March to May 2016

(Age 5 to 14)

Enrol Now!

☎ 01-8550337, 8550960, 578204, 561652.

Ethics Banking Centre

တနင်္ဂနွေအဆင့်မြင့်ဘဏ်သင်တန်း

၂၁.၂.၂၀၁၆ စမည်၊ ရက်သတ္တ(၇)ပတ်

နံနက် ၉:၀၀- မွန်းလွဲ ၁:၃၀

အမှတ် ၁၄၂/၁၅၄၊ ဦးချစ်မောင်လမ်းဗဟန်း

၀၉-၅၁၂၆၂၉၆ | ၀၉-၅၀၀၀၁၇၁

TRIWAVE Travels & Tours

09-2574 20127
09-2540 74927

Feb 27-28 မော်လမြိုင်-ကျိုက္ကီ-စက်ဝဲ (33000 Ks)
 Feb 21/Mar 2/Mar 23 ဘားစစ်-ကျိုက္ကီ-ဆွန်ဂူ (33000 Ks)
 Mar 18-21 မြိုင်ဦးလွင်-ဒီးဒုတ်-ဂုတ်ထိပ် (135000 Ks) Scania 2+1
 Mar 25-27 ဓဋ္ဌတောင်ကမ်းခြေ (79000 Ks)

နေ့စဉ်ပြန်စဉ်များအတွက် ၅ ဦးထပ်လျှင် ၆ ဦးမြောက်အတွက် ၅၀% Discount
 ၁၀ ဦးထပ်လျှင် ၁ ဦး အပို (10+1 FOC)

ဆရာကျော် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်

ဇွေရာသီ

စာပေပေါင်းသင်္ချာပညာရပ်များဖြင့် အဆင့်အတန်းရှိသော စာစီစာကုံးအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ ဖွဲ့သင်ကြားပေးသွားမည်။

အမှတ်(၁၆)၊ တတိယထပ်၊ သုခမိန်လမ်း၊ စမ်းချောင်း။

01-508203, 09 5078302, 09 450061609

GETC

building a better future

2016 SUMMER ENGLISH PROGRAM

March, April, May

- ENGLISH 4-SKILLS
 - Plus Supplementary skills
 - Life skills for children
- CAMBRIDGE EXAM PREPARATION (Starters, Movers, Flyers,KET, PET)

Special Discount & Presents
 Original Updated Course Books
 Well-qualified & Experienced Instructors

မြန်မာ့ကျောင်း (ပဟာမြိုင်ဆေးခန်းအနီး) လွိုင် (ပြုစုပတာစည်ဘုန်းကြီးတောင်းအနီး) စမ်းချောင်း (အ.ထ.က (၂) စမ်းချောင်းအနီး) တာမွေ (Ocean Super Market အနီး)

ဖုန်း - ၀၁-၅၃၃၅၉၅, ၀၉၂၆၂၉၆၃၃၃ လွိုင် ဖုန်း - ၀၁-၅၃၀၀၉၇, ၀၉၂၅၄၀၄၀၀၅ စမ်းချောင်း ဖုန်း - ၀၉၂၆၂၉၆၃၃၃၃, ၀၉၂၆၂၉၆၃၃၃၃ တာမွေ ဖုန်း - ၀၁-၅၄၉၅၉၀, ၀၉၂၅၄၀၄၀၀၆

ကျောင်းအပ် လက်ခံနေပါပြီ။ School Bus Available

nurture preschool

နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြု ဖွံ့ဖြိုးမှု(၅)ရပ်ကို အခြေခံသည့် မူကြိုပညာရေး

International Standard Early Childhood Education

- Emotional Development (EQ)
- Intellectual Development (IQ)
- Moral Development
- Physical Development
- Social Development

မရမ်းဘူးနန်းကျောင်းအနီးရှိ (တက္ကသိုလ်အနီး) ဖုန်း - ၀၁-၆၆၆၃၉၆၁, ၀၉၂၅၉၀၂၂၂၃

အင်းစိန်ကျောင်းအနီးရှိ (ဆင်စိန်ဆေးရုံအနီး) ဖုန်း - ၀၉၂၅၉၀၂၂၂၃, ၀၉၂၅၉၀၂၂၂၃

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

၁၃-၁၀-၂၀၁၅ ရက်နေ့ မြောက်ပိုင်းစာအုပ် စာရင်းစာရင်း(၃)ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာအမှတ်(၁၇) ဒေါ်ခင်ညွန့်စံ၏ အမည်ပြောင်းထွက်မြေကွက်အမှတ်(၆၆၅/၁) အစား(၆၆၅/၇)ဟုသယံဇာတပြောင်းပါရန်။

တိုက်ကြွေလမ်း/လေဘီအား Fully Auto စတင် ဦးဆောင်

ခေတ်မီမြေအုတ်ရိတ်စက် ရုဒြီ (၆၇) သံသုမာလမ်း သုဝဏ္ဏသာအထက်ပိုင်းအနီး

09 420035882, 09 73199410
09 420035884, 09 73199257

ဒဂုံမြို့သစ်

ဒဂုံရိုင်း
 သီတင်းကျွတ်
 ထောင်ရိုင်း၊ မြောက်ရိုင်း
 များရှိ မြေကွက်များကို
 ဈေးကောင်း ပေးဝယ်သည်။

09-6809893
09-5120620

SR EDUCATION GROUP

“ကမ္ဘာ့မြေမှ လူငယ်များအတွက် နိုင်ငံတကာ ပညာရေးပြပွဲနှင့် အသက်မွေးမှု ပညာရပ်များဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲ”

တောင်ကြီးမြို့တွင် SR Worldwide Education နှင့် Myanmar Metropolitan College တို့မှ ကြီးပွားကျင်းပမည့် အဆိုပါပွဲသို့ လာရောက် လေ့လာပါရန် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ၊ IGCSE၊ GCE O level နှင့် GCE A level အောင်မြင်ပြီးသူများ၊ အဆင့်မြင့် ပညာရေး လေ့လာနေသူများ၊ ဘွဲ့ ရရှိပြီးသူများ နှင့် မိဘများအား လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မှန်ကန်သော ပညာရေးလမ်းကြောင်း ရွေးချယ်မှု နှင့် မိမိဝါသနာနှင့် ကိုက်ညီသော လုပ်ငန်းခွင် ရွေးချယ်မှုအတွက် သက်ဆိုင်ရာ နယ်ပယ်များ၌ အတွေ့အကြုံရှိ ပညာရှင်များမှ ဟောပြောပေးမည့် အသက်မွေးမှု ပညာရပ်များဆိုင်ရာ ဟောပြောပွဲ အစီအစဉ်လည်းပေါ်ပေါက်ပါသည်။

အထူးအစီအစဉ်အနေနှင့် ပွဲတွင် US 150 \$ တန်ဖိုးရှိသော Book Grant Coupon များကို အခမဲ့လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဝင်ကြေးမှာ အခမဲ့ဖြစ်ပြီး ဖုန်းနံပါတ် 09 26508 1112-5, 09 542 8848, 09 543 8848 မှတစ်ဆင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးနိုင်ပါသည်။

မှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၈၈/၁၃/၂၃/၂၄၁ Intelligence Plus Character that is the goal of true Education.

NEC

“မြတ်”ပညာ Noble Education Centre Academic Year 2016 -2017

Private Boarding High School

အဆင့်မြင့် ဘေ်ဒါ နှင့် နေ့တက်အထူး (မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း)

Summer Special Programs From March 3 to April 30

- Four skills English
- Computing
- Conceptual Maths
- Art & Craft
- Music
- Chinese

ဇွေရာသီစာပေ သင်္ချာပညာရပ်အောင် နှင့် ၄ တန်း မှ ၈ တန်းအထိ ညွှန်ချိတ်ဆောင်ရေး နှစ်စဉ် နှင့် သင်္ချာ Regular Class များစတင်လက်ခံနေပါပြီ။

ဖုန်း - ၀၉ ၅၃၀၆၂၁၁ ၀၉၅၂၁၃၃၃၅

Hot-Line : 01-680 918

